
MANİSA’NIN verimli ovalarını sulayan Gediz
Nehri, zehirli atık tehlikesiyle karşı karşıya kaldı.

Manisa’nın Turgutlu ilçesine bağlı Sinirli Mahallesi
yakınlarında bulunan bir biyoenerji tesisinden

çıkan atıksular, nehirdeki balıkların ölümüne
yol açtı. Manisa Büyükşehir Belediyesi

ekiplerinin numune aldığı ve inceleme
başlattığı ifade edildi. Bölgede in-
celemelerde bulunan CHP Manisa Mil-
letvekili Bekir Başevirgen, “Gediz boyu
simsiyah. Her yerde bütün canlılar

ölmüş vaziyette. Eskiden Gediz’de hem
tarlalar sulanıyordu hem de vatandaşlar

suya girebiliyordu. Şimdi böyle bir şey söz
konusu değil, kokudan dahi durulmuyor. Göz be-

beğimiz Gediz bitmiş durumda” dedi.

BİYOENERJİ TESİSİNDEN ÇIKAN ATIKSULAR GEDİZ’İ ZEHİRLEDİ

CUMHURBAŞKANLIĞI Kararnamesi ile
Manisa Valisi olarak atanan Vahdettin

Özkan, Manisa Valiliği önünde törenle
karşılanarak görevine başladı. Tören man-
gasını selamladıktan sonra Manisa Vali
Yardımcısı Mustafa Harputlu tarafından
çiçek takdim edilen Vali Özkan, protokol
üyeleriyle tek tek tokalaşarak makamına
çıktı. Makamında gazetecilere açıklamada
bulunan Vali Özkan, “Şehzadeler şehri güzel
Manisa’mıza hizmet etmenin gururu ve
heyecanı içindeyiz. İdarenin bütün kamu
kurum ve kuruluşları ile inşallah hep beraber
Manisa’daki insanlarımızın yaşam kalitesini
artırmak üzere hedefe koşar adım gide-
ceğiz. Temennimiz ve hedefimiz bu. Esas
olan vatandaşımızın yaşam kalitesini artır-
maktır. Bunun için de idarenin sürekliliği,
bütünlüğü içerisinde faaliyetlerimize devam
edeceğiz” diye konuştu. Vali Özkan, daha
sonra kendisini karşılamaya gelen protokol
üyeleriyle görüştü.  

“MANİSALILARIN YAŞAM KALİTESİNİ ARTIRACAĞIZ”

MANİSA İl Tarım ve Orman Müdürlüğü,
kuraklığa dikkat çekmek amacıyla

Gediz Havzası Su Kurulu toplantısı
düzenledi. Artan kuraklık tehdidine dikkat
çekilen toplantıda, Gediz Havzası’nda
yapılan, devam eden ve planlanan çalış-
malar hakkında bilgiler verildi. Havzanın,
iyileştirilmesine ve korunmasına yönelik
yapılan sunumların ardından katılımcıların
öneri ve talepleri dinlendi.

GEDİZ HAVZASINDAKİ ÇALIŞMALAR DEĞERLENDİRİLDİ

www.manisakulishaber.com 5 Lira28 Eylül 2024 Cumartesi

5’te

Konya’dan Manisa’ya atanan Vali Vahdettin Özkan, Manisa Valisi olarak görevine resmen başladı 

Konya valisiyken Cumhurbaşkanlığı
Kararnamesi ile Manisa’ya atanan
Vali Vahdettin Özkan, Manisa Valiliği
önünde düzenlenen karşılama
töreni ile görevine başladı.
Makamında gazetecilere açıklama
yapan Vali Özkan, tek hedeflerinin
Manisa’nın kalkınması ve vatan-
daşın mutluluğu olduğunu söyledi.   

VALi OZKAN GOREVE BAŞLADI

Atık sular Turgutlu’da balıkları zehirliyor 

KÜLTÜR ve
Turizm

Bakanlığı
tarafından
düzenlenen
Kültür Yolu
Festivali,
önümüzdeki yıl
Manisa’da da yapılacak. Kültür
ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri
Ersoy, Türkiye Kültür Yolu Festi-
vali rotasına önümüzdeki yıl Ma-
latya, Manisa, Mardin ve Kayser-
i'nin de eklendi ğini açıkladı. 

AK Parti Grup
Başkanvekili ve

Manisa Milletvekili Ba-
hadır Yenişehirlioğlu,
Türkiye Kültür Yolu
Festivali rotasına
Manisa’nın da eklenmesi için gir-
işimlerde bulunmuş bu kap-
samda Kültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Nuri Ersoy ile bir görüş-
me gerçekleştirmişti. Bakan
Ersoy dün yaptığı açıklamada
2025 yılında düzenlenecek pro-
grama Manisa’nın da dahil
edildiğini duyurdu. Bunun üzer-
ine sosyal medya hesabından
paylaşım yapan Yenişehirlioğlu,
Bakan Ersoy’a teşekkür etti.

AK Partili vekilden 
Bakan Ersoy’a teşekkür

Kültür Yolu
Festivali 

2025 yılında
Manisa’da!

Gediz Havzası Su Kurulu kuraklık tehdidi için toplandı
Oyuncu Onur Saylak’tan 
Somalı madencilere destek

AK Parti Batman Mil-
letvekili Ferhat

Nasıroğlu'na ait Fernas
Madencilik’te, sendikaya
üye oldukları gerekçe-
siyle işten çıkarılan işçi-
lerin Soma'dan
Ankara'ya yürüyüşü
devam ediyor. İşçilerin
direnişine ünlü oyuncu
ve yönetmen Onur Saylak’tan destek geldi.
“Madenciyi gör” etiketiyle paylaştığı
videoda Saylak, “Sendikalı olduğu için
işten atılan maden işçilerinin geri dönmesi-
ni talep ediyorlar, ediyoruz” dedi.

MANİSA İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, okul ziyaretleri kapsamında
Hasan Türek Anadolu Lisesi ve Yunusemre Mesleki Eğitim Merkezi’ni

ziyaret etti. Ziyaretlerde okul müdürleri, öğretmenler ve öğrencilerle bir
araya geldi. Emniyet
Müdürü Aktaş, okul
binalarını, bahçeleri
ve okul çevresindeki
esnafları ziyaret ede-
rek huzurlu ve
güvenli bir eğitim or-
tamının sağlanması
için alınması gereken
güvenlik önlemleri
üzerinde durdu.

"Güvenli okul, güvenli toplum istiyoruz"
MANİSA'NIN Soma İlçesinde
gerçekleşen öğretmene şiddet

olayı ile ilgili Türk Eğitim Sen
Soma İlçe Başkanlığı ve 4 eğitim

sendikası Soma Millet Bahçesinde
basın açıklaması gerçekleştirdi.
Basın açıklamasına Soma
Belediye Başkanı Sercan Okur ve

Soma’da görev yapan öğretmenler,
STK temsilcileri ve çok sayıda
vatandaş da katılarak, yaşanan
olaylara tepki gösterdi.

Okulların nabzını tutuyor!
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Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreter Yardım-
cısı Ulaş Aydın, Atatürk Gençlik
Merkezi ve Çocuk Kültür Sanat
Merkezleri’nde incelemelerde
bulunarak çalışmalar hakkında
bilgi aldı.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Genel Sekreter Yardımcısı
Ulaş Aydın, Atatürk Gençlik
Merkezi’nde incelemelerde bu-
lundu. Aydın, Kültür ve Sosyal
İşler Dairesi Başkanı Meliha

Çavuşoğlu Kılınçlar ile Halk
Eğitim Şube Müdürü Serap
Gücüyen’den yapılan faaliyetler
ve modernize edilmesi planla-
nan binanın fiziki durumu hak-
kında bilgiler aldı. İncelemeye
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatrosu Genel Sanat
Yönetmeni Kubilay Penbekli-
oğlu da eşlik etti. Bilgisayar
kurslarından el sanatları kursla-
rına, müzik eğitimlerinden sera-
mik çalışmalarına kadar birçok

eğitimin verildiği Atatürk Genç-
lik Merkezi, yapılacak yenileme
çalışmalarının ardından sanat
atölyeleri, kişisel gelişim semi-
nerleri ve yaratıcı eğitim prog-
ramları gibi yeni projelere de ev
sahipliği yapacak. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek’in
eğitim, kültür ve sanata bakışı-
nın kentin gelecek nesillerine
yeni bakış açıları kazandıraca-
ğını ve dünyayı yeniden yorum-

lama fırsatı sunacağını ifade
eden Aydın, “Başkanımızın
şehrimize olan bağlılığı ve sev-
gisinden ilham alarak, gençleri-
mizin becerilerini
geliştirebileceği, yaratıcılıklarını
arttırabilecekleri, sanatla iç içe
yeni ortamlar oluşturmak için

çalışmalarımızı sürdürüyoruz”
dedi. 

ÇOCUK KÜLTÜR sanaT 
MERKEZLERini 
ZiYaRET ETTi

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Genel Sekreter Yardımcısı
Ulaş Aydın, Atatürk Gençlik

Merkezi’nin ardından Mesir, La-
leli ile 75. Yıl Çocuk Kültür ve
Sanat Merkezlerini de ziyaret
etti. Eğitim-öğretim faaliyetleri
ve etkinlikler hakkında bilgi
alan Genel Sekreter Yardımcısı
Ulaş Aydın, minik öğrencilerle
de sohbet etti.  iHa

Gençler için yeni projeler hayata geçiyor   



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 237 10 08

KAPTAN ECZANESİ 
0236 231 25 28

SİMGE ECZANESİ

YILMAZ ECZANESİ

0236 232 91 05

0236 237 85 72

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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HİLAL ECZANESİ
1730 - Lâle Devri'ni sona erdiren Patrona Halil İsyanı başladı.
1864 - Uluslararası Emekçiler Birliği (Birinci Enternasyonal) Londra'da kuruldu.
1920 - Kâzım Karabekir komutasındaki Türk Ordusu (15. Kolordu), Doğu Harekatı'nı
başlatarak taarruza geçti.
1937 - Anayasanın değiştirileceğini iddia eden Tan gazetesi Bakanlar Kurulu tarafından 10
günlüğüne kapatıldı.
1937 - Mussolini ve Hitler, Berlin Olimpiyat Stadyumu'nda bir milyonu aşkın insanın
katıldığı bir gösteride, birlikte konuşarak gövde gösterisi yaptı.
1939 - Nazi Almanyası ve SSCB, işgal ettikleri Polonya'yı paylaştıklarını içeren bir protokol
imzaladı.
1954 - Türk Migros İstanbul'da hizmete başladı.
1992 - Avrupa Birliği kuruldu.

GÜNÜN OLAYI

Manisa İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, Hasan Türek Anadolu Lisesi ve Yunusemre Mesleki Eğitim
Merkezini ziyaret ederek, okullardaki güvenliğin artırılması için yerinde incelemelerde bulundu

Müdür Aktaş okulların nabzını tutuyor!
Cansu MERİÇ
MANİSA İl Emniyet Müdürü

Fahri Aktaş, okul ziya-
retleri kapsamında
Hasan Türek
Anadolu Lisesi
ve Yunusemre
Mesleki Eğitim
Merkezi’ni zi-
yaret etti. Zi-
yaretlerde okul
müdürleri, öğ-
retmenler ve öğ-
rencilerle bir araya
geldi.

Emniyet Müdürü Aktaş, okul
binalarını, bahçeleri ve okul

çevresindeki esnaf-
ları ziyaret ederek

huzurlu ve gü-
venli bir eği-
tim
ortamının
sağlanması
için alın-
ması gere-

ken güvenlik
önlemleri üze-

rinde durdu.
Okul müdürleri

Ersel Yılmaz ve Abdullah Hicret
Çeler ile görüşerek, öğrencilerin
güvenliği için yapılabilecek ça-
lışmalar hakkında bilgi alışveri-
şinde bulundu.

Okul güvenliğinin artırılması
adına yapılacak çalışmaların
yerinde incelendiğini ve okul
çevresindeki güvenlik önlemle-
rinin artırılacağını belirten
Müdür Aktaş, “Öğrenci ve öğ-
retmenlerin güvenli bir ortamda
eğitim görmesi için çalışmalara
devam edeceğiz” dedi.  

Yunus Timleri 
uyuşturucu 

hap ele geçirdi   
MANİSA'NIN Yunusemre

ilçesinde Yunus Timleri tara-
fından durdurulan moto-
sikletin sürücüsünden
336 adet sentetik
ecza hapı ele geçi-
rildi. Gözaltına alı-
nan sürüceye
motosiklet evrak-
larının eksik olma-
sından dolayı 27
bin 334 TL cezai
işlem uygulandı.   

Yunusemre ilçesin-
deki Yenimahalle Şehit
Hasan Kuzu Caddesi üzerinde
İl Emniyet Müdürlüğü Moto-
sikletli Yunus Timleri şüpheli

bir motosiklet durdurdu. Ekip-
ler, motosiklet sürücüsü

F. A.'nın üstünde
336 adet sente-

tik ecza hapı
ele geçirdi.
Gözaltına
alınan F.A.
işlemleri ya-
pılmak üzere
polis merke-

zine götü-
rüldü. Yunus

Timleri ayrıca
F.A.'nın kullandığı mo-

tosikletin evraklarının eksik ol-
masından dolayı 27 bin 334
TL cezai işlem uyguladı.  İHA

Üniversiteli kurye motosiklet 
kazasında hayatını kaybetti!   

MANİSA'NIN Yunusemre il-
çesinde kuryelik yapan üniver-
site ikinci sınıf öğrencisi
motosikletiyle seyir halindeyken
akaryakıt tankerinin çarpması
sonucu olay yerinde hayatını
kaybetti.   

Manisa'nın Yunusemre ilçe-
sinde S.A.'nın (42) kullandığı 34
EBC 128 plakalı akaryakıt tan-
keri, Manisa-Menemen yolunda
19 yaşındaki Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Spor Bilimleri
Fakültesi Rekreasyon Bölümü
2. sınıf öğrencisi olan ve bir dö-
nercide kuryelik yapan Mahmut
Kara'nın idaresindeki 80 ALL
694 motosiklete çarptı. Çarp-
manın etkisiyle bir süre sürükle-
nen Kara olay yerinde hayatını
kaybetti. Kazanın ihbar edilme-
sinin ardından olay yerine jan-
darma ve sağlık ekipleri sevk

edildi. Kara'nın cenazesi yapılan
incelemenin ardından Manisa
Merkezefendi Devlet Hastane-
si'nin morguna kaldırıldı. Tanker
sürücüsü S.A. ise jandarma
ekiplerince gözaltına alındı. 

Üniversite ikinci sınıfta oku-
yan Mahmut Kara'nın okuldan
arta kalan zamanlarda Muradi-
ye'deki bir dönercide kurye ola-
rak çalıştığı öğrenildi. 

Manisa Celal Bayar Üniver-
sitesi de trafik kazasında haya-
tını kaybeden öğrencileri için bir
taziye mesajı yayımladı. Me-
sajda şu ifadelere yer verildi:
"Üniversitemiz öğrencisi Mah-
mut Kara'yı elim bir trafik kaza-
sında kaybetmenin derin bir
üzüntüsü içindeyiz. Değerli öğ-
rencilerimize Allah'tan rahmet,
ailesi ve yakınlarına sabır ve baş
sağlığı dileriz." İHA

Motosiklet çarpıştı: 2 yaralı   

MANİSA’NIN Kula ilçesinde
iki motosikletin çarpıştığı ka-
zada 2 sürücü yaralandı.   

Kaza, önceki gün saat
22.15 sıralarında İzmir-Ankara
D-300 Karayolu Orhan Acar
Kavşağı yakınlarında meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre,
seyir halindeki Ali T. (18) idare-
sindeki motosikletle Hüseyin
A.'nın (18) kullandığı motosiklet
çarpıştı. Çarpışmanın etkisiyle
savrulan motosiklet sürücüleri

yaralandı. Vatandaşların 112
Acil Çağrı Merkezi’ne kazayı
bildirmesi üzerine olay yerine
sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi. İlk müdahaleleri olay ye-
rinde yapılan yaralılar, Kula
Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı.
Yaralıların sağlık durumlarının
iyi olduğu öğrenildi. 

Kaza ile ilgili soruşturma
başlatıldı.  İHA
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MANiSA Ticaret ve Sanayi
Odası, Türkiye-AB arasında
Şehir Eşleştirme-II Hibe Prog-
ramı kapsamında yürütülen
“MAVA-Greener Future for
ALL’’ projesi kapsamında, dön-
güsel ekonomi eğitimi düzen-
ledi.  

Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası, döngüsel ekonomi eğiti-
mine ev sahipliği yaptı. İmalat
sanayisinde yer alan firmaların
katıldığı eğitim, yoğun ilgi
gördü. Programda; döngüsel
ekonomi modelinin ilkeleri, Av-
rupa yeşil mutabakatı ve sı-

nırda karbon uygulaması ile
imalat sanayisine etkileri, BM
sürdürülebilir kalkınma amaç-
ları doğrultusunda döngüsel
ekonomi, işletmelerde sürdürü-

lebilir atık yönetimi konuları an-
latıldı. Yine eğitimde, farklı sek-
törlere ilişkin döngüsel iş
modeli yaklaşımları, Türkiye ve
dünyadan örneklerle firmalara

aktarıldı.  Eğitimin ardından
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Üyesi
Hüseyin Bezci, katılımcılara
sertifikalarını verdi. ihA

Manisa TSO’da döngüsel ekonomi Manisa TSO’da döngüsel ekonomi 
eğitimi verildieğitimi verildi

MANiSA İl Tarım ve Orman
Müdürlüğünce, Sarıgöl ilçesin-
deki mahalle muhtarlarına yö-
nelik bitkisel üretim planlaması
ve yeni destekleme modeli
hakkında bilgilendirme toplan-
tısı düzenlendi.   

Sarıgöl Belediyesi Konfe-
rans Salonunda düzenlenen
toplantıya Sarıgöl Kaymakamı
Halil Dalak, Belediye Başkanı
Tahsin Akdeniz ve  35 mahalle-
nin muhtarı katıldı. 

Katılımcılara, 'Yeni Bitkisel
Üretim Destekleme Modeli',
'Planlama Kapsamında Yer
Alan Ürünler' , 'Bitkisel Üretim
Planlaması', 'Hayvancılıkta Yeni
Destekleme Modeli' gibi konu-
larda bilgilendirmelerde bulu-
nuldu. 

Video konferans şeklinde
yapılan bilgilendirme toplantısı
sonunda konuşmacılar muhtar-
lardan gelen soruları cevaplan-
dırdı.  ihA

Muhtarlar yeni destekleme modeli hakkında bilgilendirildi   

MANiSA Büyükşehir Bele-
diyesi’nin sosyal belediyecilik
anlamında yaptığı hizmetlere
bir yenisi daha ekleniyor. Ma-
nisa’da yaşayan, 0-5 yaş arası
çocuğu olan ihtiyaç sahibi an-
nelere ‘Anne Kart’ uygulaması
başlıyor. ‘Anne Kart’a başvu-
rular Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi’nin resmi internet sitesi
ve ÇÖZMER üzerinden yapıla-
bilecek.   

Manisa Büyükşehir Bele-

diyesi Sosyal Hizmetler Dai-
resi Başkanlığı, sosyal beledi-
yecilik anlayışıyla hizmetlerine
bir yenisini daha ekliyor.

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, ihtiyaç sahibi annelere
‘Anne Kart’ uygulamasını baş-
latıyor. Uygulamaya Mani-
sa’nın tüm ilçelerinde
yaşayan, 0-5 yaş arası çocuğu
olan tüm anneler başvuru ya-
pabilecek. Başvuruları olumlu
sonuçlanan anneler, aylık 60

biniş ile ücretsiz ulaşım imkanı
sağlayan ‘Anne Kart’tan yarar-
lanabilecek.

‘Anne Kart’ başvuruları
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’nin resmi internet site-
sinde açılacak ‘Online
Başvuru’ sekmesinden yapıla-
bilecek. Sekmede yer alan
formu doldurarak ya da 444
99 45 nolu ÇÖZMER aracılı-
ğıyla başvuruda bulunulabile-
cek. ihA

Annelere ücretsiz ulaşım imkanı sunulacakAnnelere ücretsiz ulaşım imkanı sunulacak

MANiSA'NIN Sarıgöl ilçesi
Mustafa Metin İmam-Hatip Or-
taokulu tarafından düzenlenen
etkinlikle Mevlid-i Nebi Haftası
kutlandı.   

Sarıgöl Mustafa Metin
İmam-Hatip Ortaokulu Konfe-
rans Salonunda düzenlenen et-
kinlik saygı duruşunda
bulunulması ve İstiklal Mar-

şı'nın okunmasıyla başladı.
Kur'an-ı Kerim tilaveti ile
devam eden programın açılış
konuşmasını ise Sarıgöl İlçe
Müftüsü Metin Güvenir yaptı. 

Video gösterimlerinden
sonra anasınıfı öğrencilerinin
gösterileri ile devam eden et-
kinlikte öğrencilerin hazırladığı
hadis oratoryosu büyük ilgi

gördü. Program, öğrencilerin
sunduğu ilahi korusunun ses-
lendirdiği ilahilerle sona erdi.
Programın bitiminde davetlilere
tavuklu pilav ikramında bulu-
nuldu. 

Sarıgöl Mustafa Metin
İmam-Hatip Ortaokul Müdürü
Veysel Çetin, "Okulumuzda
düzenlenen Mevlid-i Nebi Haf-

tası programımıza katılan da-
vetlilerimize teşekkür ederim."
dedi. 

Sarıgöl Kaymakamı Halil
Dalak ise programın ardından
okulu ve sınıfları gezerek geç-
tiğimiz günlerde hizmete giren

matematik atölyesini ziyaret
ederek yöneticilerden bilgi
aldı. 

Sarıgöl Mustafa Metin
İmam-Hatip Ortaokulunda dü-
zenlenen Mevlid-i Nebi Haftası
törenine Sarıgöl Kaymakamı

Halil Dalak, Sarıgöl Belediye
Başkanı Tahsin Akdeniz, Sarı-
göl İlçe Milli Eğitim Müdürü
Cezmi Yıldırak, Sarıgöl İlçe
Müftüsü Metin Güvenir, Hayır-
sever iş insanı Hüseyin Gü-
müşlü ve davetliler katıldı.  ihA

Sarıgöl'de Mevlid-i Nebi Haftası kutlandı   Sarıgöl'de Mevlid-i Nebi Haftası kutlandı   

Ahilik ve Ahilik Kültürü
haftasında Demirci'de düzenle-
nen programda 2024 yılı Ahisi
seçilirken, Demirci'de yıllar
boyu sanatı ile hizmet veren
ustalara, genç ve kadın girişim-
cilere de teşekkür belgeleri ve-
rildi. Mehmet Akif Ersoy
Gençlik Merkezi Konferans Sa-
lonunda yapılan Ahilik Progra-
mına Kaymakamımız Yavuz
Arslan, Belediye Başkan Erkan

Kara, İlçe Jandarma Komutanı
Üsteğmen Uğurcan Şahin, İlçe
Emniyet Müdürü Barış Kayar,
Belediye Başkan Yardımcısı İs-
mail Hakkı Gül, Belediye Meclis
Üyeleri, Oda Başkanları, Muh-
tarlar, İlçe Protokolü, esnaflar,
öğrenciler ve vatandaşlar ka-
tıldı. Programda saygı duruşu
ve İstiklal marşının okunması-
nın ardından Şehitlerimiz ve
ebediyete intikal etmiş sanat-
kârlar için Kuran-ı Kerim tilaveti
ve dua okundu. Programın açı-

lış konuşmasını yapan Belediye
Başkan Erkan Kara, Ahiliğin
gelenek ve prensiplerinden ve
ilçeye kazandırılması için çalış-
malarına başlanan yatırımları
anlattı.

“El BiRliĞi ilE
MEMlEkETiMiZi 

kAlkINDIRACAĞIZ” 
Esnaf ve sanatkârı her

zaman desteklemeyi sürdüre-
ceklerini ifade eden Başkan
Erkan Kara “ Altyapı çalışmaları
tamamlanmak üzere. Kısa süre
içerisinde şehrimizin yollarını
asfaltlama çalışmalarına başla-
yacağız. Önümüzdeki süreçte
Demirci Bilim Merkezini hiz-
mete açacağız. Vatandaşlarımı-
zın aileleri ile birlikte keyifli vakit
geçirebileceği sosyal tesis yatı-
rımımıza başlıyoruz. Hastane-
mizin uzman doktor sayısını
girişimlerimiz neticesinde 25’e
çıkardık. Daha güzel ve daha
yaşanabilir bir Demirci için el

birliği içerisinde memleketimizi
kalkındıracağız” dedi.

“kUl hAkkI hER ŞEYiN 
ÜZERiNDE TUTUlMAlI”

Demirci Kaymakamı Yavuz
Arslan ise “ Bir esnafın kendisi
siftah yaptıktan sonra gelen
ikinci müşteriyi henüz siftah
yapamamış komşu-
suna yönlendir-
mesi. Borç
verdiği ve ala-
caklı olduğu
ahbabını ren-
cide etme-
mek için onun
dükkanının
önünden geç-
meyip farklı güzer-
gahtan dükkanına
giriş yapması. Bu benzeri ince-
likler bir dönem olağan sıradan
bir davranış olarak görülürken,
bugünün dünyasından baktığı-
mızda insana masal gibi geli-
yor. İstiklal şairimiz Mehmet

Akif Ersoy Almanya seyahati
dönüşünde kendisine Avrupa
nasıldı diye sorulduğunda din-
leri var işimiz gibi, işleri var dini-
miz gibi tespit yaparak aslında
durumu ortaya koyuyor. İnsan
doğar büyür belli yaşa geldi-

ğinde bir meslek seçer o
mesleği öğrenir. Ken-

disini değerli kıla-
cak olan mesleki

bilgisi değil ah-
lakıdır, terbiye-
sidir. Ahilik işe
bu ticari ah-
laki toplumun

geneline yay-
mayı hedefleyen,

kul hakkını her
şeyin üstünde tutan

oto kontrol sistemi olan mü-
kemmel bir mekanizmadır’
dedi. Protokol konuşmalarının
ardından Ahi Evran Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi öğrenci-
leri tarafından hazırlanan tiyatro

gösterisi sergilendi.
Tiyatro gösterisinin ardın-

dan Kaymakam Yavuz Arslan,
Başkan Erkan Kara ve Oda
Başkanları tarafından mesle-
ğinde 25 yılını tamamlayanlara,
kadın ve gen girişimcilere bel-
geleri takdim edildi.

Ahi Evran Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi ve Gevher Ne-
sibe Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesinden kalfalık ve ustalık
belgesi almayı hak kazananlara
belgeleri Kaymakam Yavuz
Arslan, Belediye Başkanı Erkan
Kara, İlçe Milli Eğitim Müdürü
Bilal Çetinkaya ve Ahi Evran
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi Müdürü Ahmet Raşit Pe-
tekçi tarafından verildi.

2024 yılı ahisi seçilen kah-
veci esnafı Ragıp Sarsılma-
zer’de ahilik kıyafeti, belgesi ve
plaketi de  Kaymakam Yavuz
Arslan ve Başkan Erkan Kara
tarafından takdim edildi. 

Demirci'de 2024 yılı Ahisi seçildi 
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KONYA valisiyken Cumhur-
başkanlığı Kararnamesi ile Ma-
nisa’ya atanan Vali Vahdettin
Özkan, Manisa Valiliği önünde

düzenlenen karşılama töreni ile
görevine başladı. Makamında
gazetecilere açıklama yapan
Vali Özkan, tek hedeflerinin
Manisa’nın kalkınması ve va-
tandaşın mutluluğu olduğunu

söyledi.  Cumhurbaşkanlığı Ka-
rarnamesi ile Manisa Valisi ola-
rak atanan Vahdettin Özkan,
Manisa Valiliği önünde törenle
karşılanarak görevine başladı.
Tören mangasını selamladıktan
sonra Manisa Vali Yardımcısı
Mustafa Harputlu tarafından
çiçek takdim edilen Vali Özkan,
protokol üyeleriyle tek tek toka-
laşarak makamına çıktı. 

Makamında gazetecilere
açıklamada bulunan Vali
Özkan, “Şehzadeler şehri güzel
Manisa’mıza hizmet etmenin
gururu ve heyecanı içindeyiz.
İdarenin bütün kamu kurum ve
kuruluşları ile inşallah hep be-
raber Manisa’daki insanlarımı-
zın yaşam kalitesini artırmak
üzere hedefe koşar adım gide-

ceğiz. Temennimiz ve hedefi-
miz bu. Esas olan vatandaşımı-
zın yaşam kalitesini artırmaktır.
Bunun için de idarenin sürekli-
liği, bütünlüğü içerisinde faali-
yetlerimize devam edeceğiz ve
bu çerçevede de hükümetimi-
zin stratejik planları doğrultu-
sunda her bakanlığımızın
ilimizdeki belirlemiş olduğu
planları hep birlikte değerlendi-
receğiz. Empati kültürü içinde
tüm kamu kurum ve kuruluşları
hedefe odaklanmış halde ida-
renin sürekliliği içinde bu faali-
yetleri icra edeceğiz. Tek
hedefimiz Manisa’nın kalkın-
ması, yaşam kalitesinin artırıl-
ması, insanların daha mutlu ve
hizmete erişiminin sağlanması
ve kendimizi hizmet alanların

yerine koyarak bütün kamu gö-
revlilerinin varlık sebebinin va-
tandaşa hizmet olduğu anlayışı
içinde beraber Manisa’da hiz-
met etmiş olacağız. Daha önce
Manisa’ya gelmedim. Mani-
sa’da hep beraber yaşayarak
öğreneceğiz ve hizmet edece-
ğiz” dedi. 

Vali Özkan, daha sonra ken-
disini karşılamaya gelen proto-
kol üyeleriyle görüştü.  

Konya’dan Manisa’ya atanan Vali Vahdettin Özkan, Manisa Valiliği görevine resmen başladı… Vali Özkan için karşılama töreni düzenlendi

Vali Özkan göreve başladı

KÜLtÜr ve Turizm Bakan-
lığı tarafından düzenlenen Kül-
tür Yolu Festivali, önümüzdeki
yıl Manisa’da da yapılacak. 

Kültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Nuri Ersoy, Türkiye
Kültür Yolu Festivali rotasına
Malatya, Manisa, Mardin ve
Kayseri'nin de eklendiğini
açıkladı.

Kültür ve Turizm Bakanlığı
tarafından Türkiye'nin marka
değerine katkıda bulunmak
üzere bu yıl 16 şehirde düzen-
lenen Türkiye Kültür Yolu Fes-

tivali'nin 13. durağı, İstanbul
oldu. 6 Ekim'e kadar gerçek-
leştirilecek ve şehrin dört bir
yanına yayılacak festival, ser-
gilere, konserlere, söyleşilere
ve atölye çalışmalarına ev sa-
hipliği yapacak.

tÜrKiYE KÜLtÜr YOLU 
FEStiVAL rOtASINA 
MANiSA DA EKLENDi 

Toplantıya katılan Kültür ve
Turizm Bakanı Mehmet Nuri
Ersoy, burada katılımcılara ses-
lendi.

Bakan Ersoy, Türkiye Kültür
Yolu Festivali rotasına Malatya,
Manisa, Mardin ve Kayseri'nin

de eklendiğini açıkladı.
Ersoy şöyle konuştu:
“2025 yılı için yapmış oldu-

ğumuz hazırlık çalışmalarını da
tamamladık. Önümüzdeki yıl
festival rotamıza ekleyeceğimiz
dört yeni şehrimizin adlarını da
buradan açıklamak istiyorum. 

2025 Türkiye Kültür Yolu
Festivali, 20 şehirde gerçekleş-
tirilecek. Bu yıl ki rotamızı oluş-
turan 16 şehrimize ek olarak
Malatya, Manisa, Mardin ve
Kayseri de festival takvimi-
mizde önümüzdeki yıl yerlerini
alacaklar. Şimdiden hayırlı ol-
masını diliyorum.”

2025 Kültür Yolu Festivali Manisa’da!

AK PArti Grup Başkanve-

kili ve Manisa Milletvekili Baha-
dır Yenişehirlioğlu, Türkiye Kül-
tür Yolu Festivali rotasına

Manisa’nın da eklenmesi için
girişimlerde bulunmuş bu kap-
samda Kültür ve Turizm Bakanı

Mehmet Nuri Ersoy ile bir gö-
rüşme gerçekleştirmişti. Bakan
Ersoy dün yaptığı açıklamada
2025 yılında düzenlenecek
programa Manisa’nın da dahil
edildiğini duyurdu. Bunun üze-
rine sosyal medya hesabından
paylaşım yapan Yenişehirlioğlu,
Bakan Ersoy’a teşekkür etti.

“KÜLtÜrÜN VE SANAtIN 
BAŞKENti MANiSA”

Kültür Yolu Festivali’nin
önemine dikkat çeken Yenişe-
hirlioğlu yaptığı paylaşımda şu
ifadelere yer verdi: “Ülkemizin
tarihi ve kültürel zenginliklerini
tanıtmayı amaçlayan Kültür

Yolu Festivali; müzikten tiyat-
roya, sergilerden atölyelere
kadar geniş bir yelpazedeki et-
kinlikleri sanatseverlerle buluş-
turmaktadır. Kültürün ve
sanatın başkenti kadim şehri-
miz Manisa, girişimlerimiz ve
görüşmelerimiz sonucu 16 ilde
yapılması planlanan festivalimi-
zin yeni rotaları arasına dahil
edilerek etkinlik takvimine
alındı.”

“GEÇMiŞ iLE BUGÜN 
ArASINDA KÖPrÜ 

OLACAK”
Festivalin sunduğu imkan-

lardan da bahseden Yenişehirli-

oğlu: “Sanatseverleri ve kültür
meraklılarını ilham verici bir yol-
culuğa çıkaracak Kültür Yolu
Festivali’miz aynı zamanda
şehrimizin geçmişi ile bugünü
arasında bir köprü vazifesi gö-
recek. Hem entelektüel hem de
milli ve manevi değerlerimizi
daha yakından tanıma imkan-
ları sunan bu etkinliğin şehri-
mizde yapılması için
gösterdiğimiz yoğun çabaya
kayıtsız kalmayan ve şehrimizi
program takvimine dahil eden
Kültür ve Turizm Bakanımız
Mehmet Nuri Ersoy’a teşekkür
ediyoruz” dedi.

Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, 2025 yılında düzenlenecek programa Manisa’nın da dahil edildiğini duyurdu 

Manisalı vekilden Bakan Ersoy’a
‘Kültür Yolu Festivali’ teşekkürü

Manisalı vekilden Bakan Ersoy’a
‘Kültür Yolu Festivali’ teşekkürü

AK PArti MKYK Üyesi ve
Mania Milletvekili Mücahit
Arınç, Kültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Nuri Ersoy'un dün
sabah gerçekleştirdiği açıkla-
manın videosunu paylaşarak
Manisa'nın 2025 yılı Kültür Yolu
Festivali'ne dahil edildiği müj-
desini aktardı. 

1 Ağustos tarihinde "İzle-
mede kalın, çok yakında" cüm-
lesiyle Sardes Antik Kenti'nin

drone görüntülerinden
oluşan bir video payla-
şan Arınç, videonun
açıklamasında "Ma-
nisa'mızı turizm ala-
nında ulusal ve
uluslararası plat-
formda en yukarı-
lara taşıyacağız"
cümlelerine yer ver-
mişti. 

Geride bıraktığı-
mız bahar aylarından
bu yana Kültür ve Turizm

Bakanlığı nezdinde yoğun
girişimlerde bulundukla-

rını belirten Arınç, "Ma-
nisa'mıza verdiğimiz
sözü tuttuk. Şimdi
sıra sanayi ve tarım
alanında planladığı-
mız projeleri hayata
geçirmekte. Mani-
sa'mızı bölgemizin

incisi ülkemizin ön-
cüsü yapana kadar

durmadan çalışacağız"
dedi.

AK Parti MKYK Üyesi ve Manisa Milletvekili Mücahit Arınç, Manisa'nın Kültür Yolu Festivali kapsamına alındığı müjdesini sosyal medya hesabı üzerinden paylaştı

Mücahit Arınç’tan ‘Kültür Yolu Festivali’ yorumuMücahit Arınç’tan ‘Kültür Yolu Festivali’ yorumu
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MaNİSa’NIN verimli ovala-
rını sulayan Gediz Nehri, zehirli
atık tehlikesiyle karşı karşıya
kaldı. Manisa’nın Turgutlu ilçe-
sine bağlı Sinirli Mahallesi ya-
kınlarında bulunan bir
biyoenerji tesisinden çıkan atık-
sular, nehirdeki balıkların ölü-
müne yol açtı. Manisa
Büyükşehir Belediyesi ekipleri-
nin numune aldığı ve inceleme
başlattığı ifade edildi. Bölgede
incelemelerde bulunan CHP
Manisa Milletvekili Bekir Baş-
evirgen, “Gediz boyu simsiyah.
Her yerde bütün canlılar ölmüş
vaziyette. Eskiden Gediz’de
hem tarlalar sulanıyordu hem
de vatandaşlar suya girebili-

yordu. Şimdi böyle bir şey söz
konusu değil, kokudan dahi
durulmuyor. Göz bebeğimiz
Gediz bitmiş durumda” dedi.

Manisa’nın Turgutlu ilçesine
bağlı Sinirli Mahallesi güzergâ-
hında Gediz Çayı’na biyoenerji
tesisinden dökülen atık sular
balıkların hepsini öldürdü. Bü-
yükşehir ekipleri Gediz Ça-
yı’ndan örnek numune aldı.

atIK SULar BaLIKLarI 
ZEHİrLİYOr

Manisa’nın yaşam kaynak-
larından biri olan Gediz Çayı’na
atık sular dökülüyor, içindeki
balıkları öldürüyor iddiası üze-
rine Büyükşehir Belediye ekip-
leri harekete geçti. Ekipler
bölgeye giderek örnek numune
aldı. Numuneler sonucu ka-

muoyuyla paylaşılıp sorumlu ki-
şilerin gerekli cezayı alacağı
belirtildi.

CHP’Lİ BaŞEVİrGEN: 
“GEDİZ NEHrİ’NE 

DÖKÜLEN BİYOGaZ 
atIKLarI BÖLGEDE 
BİNLErCE CaNLININ 

ÖLÜMÜNE YOL aÇIYOr”
CHP Manisa Milletvekili

Bekir Başevirgen, Gediz
Nehri’ne dökülen biyogaz atık-
larının bölgede binlerce canlının
ölümüne yol açtığına dikkat
çekti. Bölgede incelemelerde
bulunan Başevirgen, “Gediz
boyu simsiyah. Her yerde
bütün canlılar ölmüş vaziyette.
Eskiden Gediz’de hem tarlalar
sulanıyordu hem de vatandaş-
lar suya girebiliyordu. Şimdi

böyle bir şey söz konusu değil,
kokudan dahi durulmuyor. Göz
bebeğimiz Gediz bitmiş du-
rumda” dedi.

Gediz Nehri'nin Manisa Tur-
gutlu’ya bağlı Sinirli ve İzzettin
Mahallelerinden geçen bölü-
müne dökülen biyogaz tesisi
atıkları, nehirde ciddi kirliliğe ve
birçok canlının ölümüne yol
açtı. CHP Manisa Milletvekili
Bekir Başevirgen, atıkların dö-
küldüğü ve binlerce canlının öl-
düğü bölgede incelemelerde
bulundu.

“VataNDaŞIN atIK 
DÖKÜLEN YErLErE 

5 SENE MaHSUL EKME 
ŞaNSI YOK”

Başevirgen’e konu hak-
kında bilgi veren Ali Doğru, “Bi-
yogaz firması bütün atıkları
Gediz’e döküyor. Hem Gediz’e
döküyor hem de vatandaşların
tarlalarına döküyor. Bu firma ol-
madan önce hiçbir sorun
yoktu. Buranın suyu içilebilir
haldeydi” dedi. Gediz Nehri’nin
yanı sıra atıkların tarlalarına da
atık döküldüğünü belirten
Doğru, “Atık dökülen yerlere
vatandaşların 5 sene mahsul

ekme şansı yok” ifadelerini kul-
landı.

“atIKLar BaLIKLarIN 
YaNI SIra DİĞEr 

CaNLILarI Da 
ÖLDÜrÜYOr”

Gediz Nehri’ne dökülen
atıkların İzmir Körfezi’ne kadar
gideceğine dikkat çeken Baş-
evirgen, “Çiftçi gübre alıp tarla-
sına atamıyor. Firma yetkilileri
de atıklara gübre niyetine diye-
rek vatandaşın tarlasına dökü-
yor. Sonra da atıktan dolayı
tarla kuruyor” diye konuştu.
Nehir boyu yürüyerek incele-
melerine devam eden Başevir-
gen, “Biyogaz atıklarından
dolayı rengi siyaha dönen nehir
balık ölümlerinin yanı sıra kap-
lumbağa gibi diğer canlıları da
öldürüyor. Hatta ölü balıklarla
beslenen kuşlar dahi etkileni-
yor” dedi.

“ESKİDEN GEDİZ’DE 
HEM tarLaLar

SULaNIYOrDU HEM DE 
VataNDaŞLar SUYa 

GİrEBİLİYOrDU”
Firmanın aylardır Gediz’e

atıklarını döktüğünü hatırlatan
Başevirgen, “Gediz boyu sim-

siyah. Her yerde bütün canlılar
ölmüş vaziyette.

Eskiden Gediz’de hem tar-
lalar sulanıyordu hem de va-
tandaşlar suya girebiliyordu.
Şimdi böyle bir şey söz ko-
nusu değil, kokudan dahi du-
rulmuyor. Göz bebeğimiz
Gediz bitmiş durumda” açıkla-
masını yaptı. Bir vatandaş 60
yaşında olduğunu ve bu ya-
şına kadar Gediz’i hiç böyle
kirli görmediğini söylerken
diğer bir vatandaş ise 78 ya-
şında olduğunu belirterek es-
kiden Gediz’den su
içebildiklerini ifade etti.

“BUraDa YEtİŞEN 
SEBZE, MEYVE 

tÜrKİYE’NİN HEr 
YErİNE GİDİYOr”

Kirliliğin Gediz ile bağlantılı
her bölgeyi etkilediğini belirten
Başevirgen, “Bu sadece Ge-
diz’in sorunu değil. Burada
yetişen sebze, meyve Tür-
kiye’nin her yerine gidiyor. İs-
tanbul’daki vatandaşımızda
burada yetişen domatesi, pat-
lıcanı, kavunu, karpuzu alıyor.
O da zehir saçıyor. Güzelim
Gediz bu halde” dedi.

Manisa’da tam anlamıyla bir çevre felaketi yaşanıyor… Manisa’nın Turgutlu ilçesi sınırları içerisinde
bulunan bir biyoenerji tesisinden dökülen atıksular, Gediz Nehri’ndeki balıkların ölümüne yol açtı 

Turgutlu’da atık sular 
balıkları zehirliyor 
Turgutlu’da atık sular 
balıkları zehirliyor 

MaNİSa'NIN Soma İlçe-
sinde gerçekleşen öğretmene
şiddet olayı ile ilgili Türk Eğitim
Sen Soma İlçe Başkanlığı ve 4
eğitim sendikası Soma Millet
Bahçesinde basın açıklaması
gerçekleştirdi. Basın açıklama-
sına Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur ve Som’da görev

yapan öğretmenler, STK tem-
silcileri ve çok sayıda vatandaş
da katıldı.

Soma Türk Eğitim Sen İlçe
Başkanı Hakan Güney yaptığı
açıklamada şiddete hayır de-
diklerini söyledi. Başkan
Hakan Güney, "Şiddetin ön-
lenmesi, etkili ve caydırıcı ted-
birler geliştirilmesi, eğitim
çalışanlarının güvenli bir or-

tamda çalışmasının yasal ko-
ruma altına alınması amacıyla
‘Öğretmen Meslek Kanu-
nu’nun acilen bu talepler doğ-
rultusunda çıkması için TBMM
ye daha fazla görev düşmek-
tedir. Kanun tekliflerimizde
özellikle eğitim çalışanlarına
yönelik şiddete asla hoşgörü
gösterilmeyeceği, aksine şid-
det suçlarının mutlaka ceza-

landırılacağı düşüncesinin yer-
leştirilmesi ve kamu sağlığını
bozduğu için de ayrıca ceza-
landırılacağı düşüncesinin
oluşturulmasının hükme bağ-
lanmasını gerekmektedir. Ay-
rıca okullardaki disiplini
sağlayacak, öğretmeni koru-
yacak yönetmeliğinde bu
yönde ele alınması gerekmek-
tedir. Özel eğitim kurumlarında
çalışan eğitim çalışanlarının da
görevleri sırasında veya gö-

revleri dolayısıyla kendilerine
karşı işlenen suçlar bakımın-
dan kamu görevlisi sayılması,
cezaların artırılması ve şikâ-
yete bağlı kalmaksızın fail
hakkında kamu davası açıl-
ması için daha ne bekleniyor.
Bu noktada tüm siyasi partile-
rimiz birlik içinde olarak bu
teklife destek vermesi ve tekli-
fin yasalaşması en büyük bek-
lentimizdir. ‘Eğitimde Şiddet
Yasası’ çıkarılmasının yanı sıra

Meclis Araştırma Komisyonu
kurulması, Türk Ceza Ka-
nunu’nda eğitim çalışanlarına
yönelik şiddetin ayrı bir suç
tipi olarak düzenlenmesi de
bir zorunluluktur.. Daha fazla
eğitim şehidi verilmesine ve
öğretmenlerimizin şiddete
maruz kalmasına müsaade et-
memeliyiz! “Eğitimde Sıfır Şid-
det” teması ön planda olması
eğitimin ileriye gitmesinin en
önemli destekleyicisidir" dedi.

“Güvenli okul, güvenli toplum istiyoruz”

İYİ Partİ Manisa İl Baş-
kanı Ali Zafer İksir kademeli
emeklilik hakkında konuştu.
Sigorta girişleri bir gün geç
yapıldığı için emekliliği 17-20
yıl geciken çalışanların kade-
meli emeklilik düzenlemesi
beklediklerini söyleyen Baş-
kan İksir, “Mağduriyetleri gide-
recek kademeli ve adil bir
emeklilik düzenlemesi getir-
melidir” dedi.

“aDİL Bİr EMEKLİLİK 
DÜZENLEMESİ 

GErEKLİ!”
Adil bir kademeli emeklilik

düzenlemesini getirilmesi ge-
rektiğini söyleyen başkan İksir,
“ Kademeli emeklilik, uzun sü-

redir beklenen ve birçok mağ-
duriyeti gidermesi gereken bir
sistem. Ancak, yıllardır halkın
taleplerine kulak asmayan hü-
kümet, ne yazık ki bu konuda
da eline yüzüne bulaştırmış
durumda. Kademeli emeklili-
ğin ne kadar önemli olduğunu
görmemek mümkün değil.
Ancak bu kadar hayati bir dü-
zenlemenin, bugüne kadar
gündeme bile alınmaması
büyük bir skandaldır” dedi.

“BU YaSa NEDEN DaHa 
ÖNCE ÇIKMaDI?”

Kademeli emeklilik yasası
ile birçok güncel sorunun or-
tadan kalkacağını belirten İYİ
Partili İksir, “Yıllardır çalışıp
prim ödeyen milyonlarca
insan, adil bir emeklilik sistemi

beklerken, hükümetin bu ko-
nuda yıllarca hiçbir adım at-
maması düşündürücüdür.
Halkın taleplerini görmezden
gelip, sorunu çözmek yerine
öteleyen bu yönetim anlayışı,
aslında her şeyin bir özeti gibi.
Bugün konuştuğumuz kade-
meli emeklilik yasası, çoktan
çıkarılmalıydı. 

Ancak hükümet, öncelikle-
rini halktan yana değil, kendi
çıkarlarından yana kullanmış-
tır. Kademeli emeklilik ile çı-
raklık ve staj sorunu çözülür,
kadınlarda doğum borçlan-
ması sorunu çözülür, erkek-
lerde askerlik borçlanması
sorunu çözülür hem de sis-
teme yük bindirmeden yıllara
yayılarak yaklaşık 300 bin kişi

sisteme dahil olur” dedi.
“EKONOMİYİ İYİ 

YÖNEtEMEDİKLErİNİN 
aÇIK Bİr 

GÖStErGESİ”
Kademeli emek-

liliğin gecikmesi-
nin ana
sebebinin hü-
kümetin eko-
nomi yönetimi
olduğunu söy-
leyen İYİ Parti
Manisa İl Baş-
kanı Ali Zafer
İksir, “Kademeli
emeklilik yasasının bu
kadar gecikmesi, hüküme-
tin ekonomiyi iyi yönetemedi-
ğinin en net göstergelerinden
biridir. Eğer kaynaklar doğru

kullanılmış olsaydı, bugün bu
yasayı çok daha önce çıkar-
mış ve halkın mağduriyetini

çözmüş olacaktık. Ancak,
ekonomi politikaların-

daki başarısızlık,
devletin kasasının
boşalmasına, ya-
tırımların ve
emeklilik gibi
hayati düzenle-
melerin sürekli
ertelenmesine

neden oldu”
dedi.

“HaLKIN 
taLEPLErİNİ 

DİKKatE aLIN”
Sözlerinin sonunda hükü-

mete seslenen Başkan İksir
sözlerini şu şekilde sonlan-

dırdı, “  Biz, kademeli emekli-
liği destekliyoruz çünkü bu
düzenleme, yıllardır hak ettiği
emeklilik hakkını alamayan va-
tandaşlarımız için gereklidir.
Ancak, hükümetin bu yasayı
çıkarmak için bu kadar bekle-
mesi ve bu sürecin kötü yöne-
tilmesi kabul edilemez.
Ekonomiyi kötü yönetmenin,
halkın parasını çarçur etmenin
bedelini ödemeye mahkûm
edilen emekçilerimize daha
fazla haksızlık yapılmamalıdır.
Hükümete çağrımız şudur:
Artık halkın taleplerine kulak
verin, adil bir emeklilik düzen-
lemesini derhal yürürlüğe
koyun. 

Halkın parasını doğru yö-
netin, geleceğini çalmayın!”

İYİ Partili İksir’den ‘Adil emeklilik düzenlemesi’ çağrısı
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Cansu MERİÇ aK ParTi Batman Milletve-
kili Ferhat Nasıroğlu'na ait Fer-

nas Madencilik’te, sendikaya
üye oldukları gerekçesiyle işten

çıkarılan işçilerin So-
ma'dan Ankara'ya yü-
rüyüşü devam
ediyor. İşçilerin di-
renişine ünlü
oyuncu ve yö-
netmen Onur
Saylak’tan des-
tek geldi.

Soma’daki ma-
denciler, sendikal
haklarını savunmak ve
haksız yere işten çıkarılmalarını

protesto etmek için
Soma’dan Ankara’ya

yürüyüş eylemine
başladı. Oyuncu
Onur Saylak, sos-
yal medya hesabı
üzerinden yaptığı
bir paylaşımla
madencilere des-

tek verdi.
“Madenciyi gör”

etiketiyle paylaştığı vi-
deoda Saylak, “Soma Fernas

Maden işçilerinin istekleri çok
basit. Madenlerde güvenlik
önlemlerinin alınması, sendikal
haklarının kabul edilmesi ve
maaşlarının Soma’daki diğer
madenlerinin ortalamalarına
çekilmesi…

Bunlar çabuk çözülebile-
cek şeyler, çözülmesi gereken
şeyler. Sendikalı olduğu için
işten atılan maden işçilerinin
geri dönmesini talep ediyorlar,
ediyoruz” dedi.

Oyuncu ve yönetmen Onur Saylak, sendikaya üye oldukları için işten çıkarılan Fernas Maden işçilerinin başlattığı yürüyüşe sosyal medya üzerinden destek verdi

Oyuncu Onur Saylak’tan Oyuncu Onur Saylak’tan 
Somalı madencilere destek!Somalı madencilere destek!Somalı madencilere destek!

Manisa İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, Gediz Havzası Su
Kurulu Toplantısı düzenledi.
Toplantıda kuraklık tehdidi,
Gediz Havzası’nda devam
eden ve planlanan çalışmalar
görüşüldü. 

Manisa İl Tarım ve Orman

Müdürlüğü, kuraklığa dikkat
çekmek amacıyla Gediz Hav-
zası Su Kurulu toplantısı dü-
zenledi. Toplantıya Manisa’daki
görevine yeni başlayan Vali
Vahdettin Özkan, Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek, Su Yöne-

timi Genel Müdürü Afire Sever,
Genel Müdür Yardımcısı Yakup
Karaaslan, Şehzadeler Kayma-
kamı Fatih Genel, Yunusemre
Kaymakamı Atilla Kantay, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreteri Burak Deste,
MASKİ Genel Müdürü Talat

Postacı, MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Doç. Dr. Özgür
Avşar, Manisa Tarım İl Müdürü
Metin Öztürk ile sivil toplum
kuruluşlarının temsilcileri katıldı.

Gediz haVzasInIn
KUrTarIlMasI iÇin 

GÖrÜŞÜldÜ
Artan kuraklık tehdidine dik-

kat çekilen toplantıda, Gediz
Havzası’nda yapılan, devam
eden ve planlanan çalışmalar
hakkında bilgiler verildi. Havza-
nın, iyileştirilmesine ve korun-

masına yönelik yapılan sunum-
ların ardından katılımcıların

öneri ve talepleri dinlendi.
haber merkezi

Gediz Havzası Su Kurulu kuraklık
tehdidi için toplandı
Gediz Havzası Su Kurulu kuraklık
tehdidi için toplandı

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, süt ve hayvan üreticisi
kooperatiflerin temsilcileriyle
görüşme yaptı. Kooperatiflerin
yaşadıkları zorluklar ve çözüm
yolları üzerine fikir alışverişi ya-
pıldı. Kooperatiflere destek ola-
caklarını söyleyen, Başkan
Ferdi Zeyrek, “İnek sütünü 17
liradan alacağız. Koyun ve keçi
sütleri için de 34 lira fiyat belir-
ledik. Bu sizlerin yüzünü gül-
dürmek ve hayvancılığı
geliştirmek adına yaptığımız bir
uygulama” dedi. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, süt üreticileri ve hayvan
üreticileri kooperatiflerinin baş-
kanları ve temsilcileriyle bir
araya geldi. Yapılan toplantıda
kooperatiflere verilecek destek-
ler konusunda neler yapılabile-
ceği masaya yatırıldı.
Toplantıya Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek, Genel Sekreter Yardım-
cısı Burak Deste, Genel Sekre-
ter Yardımcıları Oğuz Murat
Pınar ve Ali Kılıç, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Başkan
Danışmanı Prof. Dr. Yusuf Ku-
rucu, Kırsal Hizmetler Dairesi
Başkanı Yılmaz Usta, süt üreti-
cileri ve hayvan üreticileri koo-

peratiflerinin başkanları ve üye-
leri katıldı. 

Başkan Zeyrek, kooperatif-
lere önem verdiğini belirterek,
destek olacaklarını söyledi.
Zeyrek, “Kurulmasından yapı-
lanmasına kadar destek verip,
kendi ayakları üzerinde durma-
larının ardından asıl sahipleri
olan sizlere bırakmak için çalış-
malarımız var. Hayvancılık ko-
nusunda gerçekten desteğe
ihtiyacınız olduğunun farkında-
yız. Şu anda pazarı oluşturan
etkenler fiyatı belirliyor, sizin
çoğunlukla zarar ettiğinizin de
farkındayız. Biz pilot bölgelerde
başlayıp zaman içinde bütün
şehre yayılacak bir aktivasyon
içine girdik. Kula, Salihli ve Pe-
litalan olmak üzere süt koope-
ratiflerinden süt almaya
başladık. Aldığımız sütleri man-
dıralarda peynir, yoğurt ve gün-
lük süt haline getiriyoruz.
Vatandaşlarımıza da daha sağ-
lıklı uygun fiyatlı ürünler ulaştır-
maya çalışıyoruz. İnek sütünü
17 liradan alacağız. Koyun ve
keçi sütleri için de 34 lira fiyat
belirledik. Bu sizlerin yüzünü
güldürmek ve hayvancılığı ge-
liştirmek adına yaptığımız bir
uygulama. Aldığımız sütleri, iş-
lettiğimiz mandıralarda yüzde

25 daha uygun fiyatla vatanda-
şımıza sunabilecek haldeyiz.
Burada belediye bir ticarethane
değil, bir kamu kurumudur. Biz
burada kesinlikle kar gözetmi-
yoruz. Burada sizin ayakta kal-
manız, daha sağlıklı ürünler
üretmeniz için böyle bir destek
veriyoruz. Bu destek ile aldığı-
mız ürünleri de en uygun fiyatlı
halk mandırada da tüm halkı-
mıza sunabileceğiz” dedi.

“isTeĞiMiz saĞlIKlI
Bir ÜrÜn” 

Kooperatif temsilcilerinden
isteklerinin sağlıklı bir ürün ol-
duğunu söyleyen Başkan Zey-
rek, “Katkı maddesi katılmamış
ürün istiyoruz. Kooperatifçiliğin
yanlış örneklerinden bahsettiği-
miz gibi sütte yanlış örnekleri-
miz var. Biz halkımıza böyle bir
çalışmayı yaparak, süt üreticile-
rini ve hayvancılığı destekleye-
lim, en yüksek fiyattan alım
yapalım ama bunun sonrasında
da halkımıza en sağlıklı ürünü
verelim derdindeyiz. Bizim
böyle bir amacımız ve hedefi-
miz var. Bu konuda benim siz-
lerden tek istediğim kendi
evlatlarınıza kendi ailenize nasıl
süt içiriyorsanız bizlere o sütleri
verin. Ben sizden bunu istiyo-
rum. Ben sektörü sizin kadar iyi

bilemem ama benim de süt
üreticisi, mandırası olan arka-
daşlarım var. Ben bunları hep
gördüm. Kendi evladına ailene
bunları yedirmeyip içirmiyor-
san, Manisa’da yaşayan hiçbir
evladımıza da bunları yedirme-
yelim, içirmeyelim. Biz işin bu
noktasındayız. Biz size destek
vereceğiz, sizin ürünlerinizi ala-
cağız. Biz 17 liradan süt al-
maya başladığımızda piyasa
otomatik olarak 17 liraya çıka-
cak. Piyasanın fiyatının belirle-
yicisi biz olacağız. Burada
birbirimize söz verelim. Biz bu
desteği verirken, siz de kendi
evlatlarınıza içireceğiniz sütleri
bize verin” diye konuştu. 

“Yeni Ve BeYaz Bir 
saYFa aÇMaK

isTiYOrUz”
İyi niyet kapsamında des-

teklerin hepsini vereceklerini
söyleyen Başkan Zeyrek, ön-
ceki dönemde çeşitli destekle-
rin verildiğini söyledi. Çeşitli
makinelerin verildiğini ancak
bunların yarısının atıl durumda
yarısının da bozulmuş oldu-
ğunu ve sahip çıkılmadığına
dikkat çeken Başkan Zeyrek,
“Ben bu desteği vereceğim. Siz
de bu makinelere kendi malınız
gibi sahip çıkacaksınız. Biz bir
aileyiz. Bizim burada alacağı-
mız kararlar ile ilkokuldaki ço-
cuklara bu sütleri vereceğiz,
onların sağlığını etkileyecek.
Bizim tek amacımız, süt üretici-
lerini desteklemek, hayvancılığı
desteklemek. Onların yok ol-
masına engel olmak. Buzağı
ölümlerinden bahsediliyor. Biz
bunları da önlemek istiyoruz.
Bunun için gerekli aktivasyon-

lara başladık. Biz yeni ve beyaz
bir sayfa açmak istiyoruz. Bu
sayfayı temiz şekliyle yürütmek
bu masadaki kişilerin elinde.
Bugün burada sizinleyiz bence
çok güzel bir birliktelik sağlaya-
cağız, üreticilerimiz de yüzleri
gülecek, çocuklarımız da sağ-
lıklı ürünlere kavuşacak” dedi. 

KOOPeraTiFler 
TalePlerini dile 

GeTirdi
Yapılan konuşmanın ardın-

dan toplantıya katılan koopera-
tiflerin başkanları ve üyeleri söz
alarak, karşılaştıkları ve yaşa-
dıkları sorunları dile getirdi.
Başkan Zeyrek’ten bunları çö-
zümü konusunda destek bek-
lediklerini ifade eden kooperatif
temsilcileri ortak projede çalış-
maya hazır olduklarını kaydetti.
haber merkezi

Büyükşehir 17 liradan inek sütü alacakBüyükşehir 17 liradan inek sütü alacak

Şehzadeler Belediyesi,
Manisa’nın tarihi ve kültürel mi-
rasını genç nesillere tanıtmak
amacıyla hayata geçirdiği “Ço-
cuklar ile Manisa Tarihine Yolcu-

luk” projesi kapsamında Mani-
sa’da bulunan tarihi mekânları
ziyaret eden öğrenciler, bugün
Başkan Durbay’ın misafiri oldu-
lar. Şehzadeler Belediyesi, Ma-

nisa’nın tarihi ve kültürel zengin-
liklerini çocuklarla buluşturmak
amacıyla hayata geçirdiği “Ço-
cuklar ile Manisa Tarihine Yolcu-
luk” projesi kapsamında,
Karaoğlanlı Ortaokulu’ndan
gelen öğrenciler, Tarihi Kurşunlu
Han’da Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay ile bir
araya geldiler. 23 Eylül’de başla-
yıp 1 Ekim’e kadar devam ede-
cek proje kapsamında,
rehberler eşliğinde şehrin tarihi
mekânlarını gezen öğrenciler,

rehberlerden tarihi yapılar ile il-
gili bilgiler aldılar. Manisa’nın
geçmişine ışık tutan bu etkinlik,
çocuklarda tarih bilincini artır-
mayı ve şehirlerine olan sevgiyi
pekiştirmeyi hedefliyor. 

Tarihi ve kültürel mirasların
anlatıldığı gezide, öğrenciler
Sultan Camii, Muradiye Camii,
Tarihi Kurşunlu Han gibi kentin
önemli yapılarında Manisa’nın
derin tarihine tanıklık etti. Ayrıca,
şehrin geçmişten bugüne yaşa-
dığı değişimler rehberler tarafın-

dan öğrencilere aktarıldı. Baş-
kan Durbay da Manisa’nın tarihi
hakkında öğrencilere bilgiler
verdi. Tarihi Kurşunlu Han’da
öğrenciler ile bir araya gelen
Başkan Durbay, burada öğren-
cilere pilav ikramında bulundu.
Başkan Durbay ikramın ardın-
dan öğrencilere Manisa’nın ta-
rihi hakkında bilgiler verdi.

Başkan Durbay, geleceğe
yönelik bu tür projelerin artarak
devam edeceğini ve daha fazla
öğrencinin Manisa’nın tarihiyle

tanışmasının sağlanacağını be-
lirtti. 

“Çocuklar ile Manisa Tari-
hine Yolculuk” projesi, ilerleyen
dönemlerde daha fazla okula ve
öğrenciye ulaşmayı hedefliyor.
Projenin, çocuklarda tarih bilinci
oluşturarak onların şehirlerine
olan aidiyet duygusunu güçlen-
dirmesi bekleniyor. Tarihi mekân
ziyaretlerinin ardından, Şehza-
deler Belediyesi tarafından ha-
zırlanan hediyeler öğrencilere
takdim edildi. haber merkezi

Başkan Durbay öğrencilerle buluştu
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mASfeD Başkanı Aydın
Erkoç, yarın herkes için zo-
runlu olacak Güvenli Ödeme
Sistemi'nin şahıslar açısından
iyi bir uygulama olduğunu be-
lirterek, "Uygulamayla özellikle
internet dolandırıcılığıyla ka-
pora hırsızlığının önüne geçile-
cek." dedi.

AA muhabirinin derlediği
bilgiye göre, Ticaret Bakanlığı
ile Türkiye Noterler Birliği işbir-
liğiyle ikinci el araç alışverişini
daha güvenli hale getirmek
amacıyla geliştirilen Güvenli
Ödeme Sistemi, yarın alıcıları
da kapsayacak şekilde herkes
için zorunlu hale geliyor.

Sistemle nakit taşıma,
sahte para ve satış bedelinin
ödenmemesi gibi risklerin or-
tadan kaldırılması amaçlanır-
ken ikinci el araç piyasasında

güven ortamının oluşması ön-
görülüyor.

Bu kapsamda sistemde,
önce satıcı güvenli ödeme sü-
recini başlatacak, sonra alıcı
notere gitmeden önce refe-
rans numarasıyla parayı aracı
kuruluşa yatıracak. Satışın
onaylanmasının ardından gü-
venli hesapta bekleyen para
anında satıcının hesabına ge-
çecek."Uygulama şahıslar
arası çıkmış garantili satış iş-
lemi"

Motorlu Araç Satıcıları Fe-
derasyonu (MASFED) Başkanı
Aydın Erkoç, AA muhabirine,
sistemin motorlu araç satıcıları
yönünden değil, şahıslar açı-
sından iyi bir uygulama oldu-
ğunu söyledi. Erkoç,
"Uygulamayla özellikle inter-
net dolandırıcılığıyla kapora

hırsızlığının önüne geçilecek.
Sistem, aracı satanın satışını
vermemesi, alan kişinin de be-
delini ödememesi sebebiyle
hayata geçirildi.

İnternet sitelerinde bun-
larla ilgili yolsuzluklar yapıldığı
için şahıslar arası çıkmış ga-
rantili satış işlemi diyebiliriz."
ifadelerini kullandı.

Erkoç, sistemde şahıslarla
ilgili hiçbir sorunun olmadığını
belirterek, şöyle konuştu:

"Motorlu araç satıcılarıyla,
esnafımızla, tüccarımızla ilgili
sıkıntılarımız var. Krediye ula-
şımda sıkıntılar yaşanıyor.
Örnek veriyorum, sizin 1 mil-
yon liralık araç alma düşünce-
niz var, 500 bin liralık da bir
aracınız var, bu aracınızı takas
olarak veriyorsunuz, 200-300
bin lira da nakit ödüyorsunuz.

'Geri kalanı da kredi kartından
çekin ya da senet yapın' di-
yorsunuz.

Bunu nasıl bankaya bloke
olarak göstereceksiniz? Bu-
rada tezata düşüyoruz. 

Diğer taraftan da her türlü
yükümlülüğü yerine getirmiş,
mesleki yeterlilik sınavına gir-
miş, gerekli aşamaları geçmiş
ve yetki belgesi almış motorlu
araç satıcılarına güvensizlik
oluyor."

"DevleTin kAybı her 
yıl minimum 

25 milyAr lirA"
Türkiye'de 70 bin motorlu

araç satıcısı olduğu bilgisini
veren Erkoç, "Güvenli Ödeme
Sistemi, yetki belgesi olan
motorlu araç satıcıları için is-
teğe bağlı, şahıslar açısından
zorunlu olsun." talebinde bu-

lundu.
Sektör olarak, tüketicinin

ve esnafın mağdur olmasını,
devletin de vergi kaybı yaşa-
masını istemediklerini vurgula-
yan Erkoç, şunları kaydetti:

"Türkiye'de her 5 kişinin en
az 1'i araç alıp satıyor. Bunu
ikinci, üçüncü meslek olarak

yapıyor. Bu düzenlemelerle
bunun önüne geçilecek. Yılda
yaklaşık 9 milyon araç el de-
ğiştiriyor. 

Bu 9 milyon aracın 5 mil-
yonu kayıtsız insanlar tarafın-
dan alınıp satılıyor. Devletin bu
işten kaybı her yıl minimum 25
milyar lira." AA

Güvenli Ödeme Sistemi ile internet ve kapora
dolandırıcılığının önüne geçilecek
Güvenli Ödeme Sistemi ile internet ve kapora
dolandırıcılığının önüne geçilecek

Türkiye'nin otel doluluğu 8 ayda yüzde 61 oldu

Türkiye Otelciler Birliği
(TÜROB) Başkanı Müberra Ere-
sin, 8 ayda Türkiye genelinde
otel doluluklarının yüzde 61, İs-
tanbul'da ise yüzde 64 oldu-
ğunu bildirdi.

Türkiye Otelciler Birliği
(TÜROB) Başkanı Müberra Ere-
sin, yaptığı yazılı açıklamada,
dolulukların yaz döneminde
aylık bazda gerileme kaydetti-
ğini belirtti.

Eresin, "Yıllık bazda ise Tür-
kiye genelinde 2023'ün yüzde
5 üzerindeyiz. İstanbul'da ise
aynı düzeydeyiz. İşler elbette
beklediğimiz düzeyde değil. Fi-
yatlarımızda avro bazında

yüzde 15 civarında gerileme
söz konusu. Ancak 'diplerde-
yiz' şeklinde yaklaşımları da
çok doğru bulmuyoruz. Turiz-
min en büyük yatırımcıları ola-
rak, maliyet artışları ve kurlar
bizi zorluyor." ifadelerini kul-
landı.

Türkiye'ye yabancı ülkeler-
den gelişlerde herhangi bir
sorun görünmediğini, düşüşün
olmadığını, aksine yükselme ol-
duğunu belirten Eresin, şunları
kaydetti:

"Yüksek sezondaki gerile-
menin çeşitli nedenleri var. Sa-
vaşların konuşulduğu bir
ortamda turizm hareketliliğin-

den bahsetmek çok zor. Uk-
rayna-Rusya ile İsrail-Filistin
savaşlarının bir an önce ve ba-
rışla sonlanmasını diliyoruz.

Dünyadaki savaşların sona
ermesi turizm hareketlerini ve
bizim doluluklarımızı olumlu
yönde etkileyecektir. Dolayı-
sıyla en büyük beklentimiz
dünyada barışın sağlanması.
Öte yandan UEFA Avrupa Fut-
bol Şampiyonası ve Paris Olim-
piyat Oyunları kaynaklı olarak,
sadece Türkiye değil, dünya
genelinde rezervasyon akışında
bir yavaşlama olduğunu da bili-
yoruz. Tabii ki bu nedenler, yaz
döneminde, tüm dünyayı ol-
duğu gibi bizi de olumsuz etki-
ledi."

Eresin, ocak-ağustos döne-
mini kapsayan 8 aylık dö-
nemde Türkiye genelinde otel
doluluklarının yüzde 61, İstan-
bul'da ise yüzde 64 olarak ger-
çekleştiğini belirtti.

Konaklama sektöründe yatı-
rımların devam ettiğini aktaran
Eresin, "Yerli ve yabancı yatı-
rımcılar ülkenin turizm potansi-
yeline inanıyor. Sürekli
kötümser söylemlerle sektörü

demoralize etmek ve yabancı
rakiplerimize avantaj sağlamak
bize doğru gelmiyor açıkçası."
değerlendirmesini yaptı.

Türk turizminin yıllar önce-
sinden her türlü zorluğu test
ederek bugünlere geldiğini, her
sektörde iniş ve çıkışlar olması-
nın normal olduğunu vurgula-
yan Eresin, çok sayıda otelin
konkordato ilan ettiği ve iflas
ettiği yönündeki söylentilerin de
teyit edilmemiş verilerle ortaya
atılmış, tamamen hayal mah-
sulü ve spekülatif amaçlı oldu-
ğunu düşündüklerini,
kendilerine ulaşan bu konuya
dair hiçbir bilgi olmadığını bil-
dirdi.

"SekTör olArAk 
yıllık belirleDiğimiz

heDefimizi yAkAlAmAyA 
oDAklAnDık"

Eresin, "Döviz kurunun çok
uzun zamandır sabit kalması,
TL cinsinden artan maliyetlerin
önüne geçilememesi büyük bir
sorun olarak karşımıza çıkıyor.
Maalesef otellerin maliyetleri
artarken kazançları artmıyor ve
önceden imzalanmış sözleş-
meler nedeniyle eski fiyatların

kullanımına devam ediliyor."
ifadelerini kullandı.

Sektör olarak yıllık belirle-
dikleri hedefi yakalamaya
odaklandıklarına işaret eden
Eresin, şu değerlendirmede bu-
lundu:

"Bu hedefe ulaşmak ve tu-
rizm sektörünün sürdürülebilirli-
ğini sağlamak üzere başta
Kültür ve Turizm Bakanlığımız
olmak üzere kamu ve özel sek-
törden tüm paydaşlarımızla
uyum içerisinde, sektörün so-
runlarına kalıcı çözümler bul-
mak üzere çalışmalarımızı
durmaksızın sürdürüyoruz. Her
yıl hedefimiz, bir önceki yılı ge-
çebilmek. 

Bu yıl, Kültür ve Turizm Ba-
kanlığımız ile aynı doğrultuda
60 milyar dolar turizm geliri, 60
milyon ziyaretçi sayısına ulaş-
mak öncelikli hedefimiz. Turizm
sektörünün hedeflerine ulaşa-
rak cari açığın kapatılmasına,
ülke ekonomisi, istihdamı ve
kalkınmasına güçlü desteğini
vermeye devam edeceğine ina-
nıyoruz."

Türk turizminin toplam 2
milyon turist sayısından 50 mil-

yona, 85 bin yatak kapasitesin-
den 1,5 milyon yatak kapasite-
sine ulaştığını vurgulayan
Eresin, konaklama sektöründe
yatırımların toplam maliyetinin
yaklaşık 90 milyar dolara, istih-
damdaki kişi sayısının da tarihi
rekora ulaşarak yaklaşık 1,5
milyona çıktığını anlattı.

Eresin, turizmde her üç çalı-
şandan birinin konaklamada is-
tihdam edildiğini, işletme
başına 8,36 çalışan ile diğer
sektörlere göre turizmin açık
ara önde olmasının yanında
ülke genelindeki toplam istih-
damın yüzde 9'una ulaşıldığını
belirterek, "Direkt olarak 54
sektörü etkileyen turizm bu
özelliğiyle ülkemizdeki her ha-
neden en az bir kişiye doğru-
dan gelir yaratmaktadır. Turizm
sektörümüz yılda yaklaşık 30
milyar doların üzerinde yaptığı
satın almanın yüzde 95'ini Tür-
kiye'den yapan, ekonominin lo-
komotif sektörleri arasındadır.
Turizm ve konaklama ile ilgili
yorumlar ve çalışmalar yapılır-
ken tüm bu verilerin de göz ardı
edilmemesi önemlidir." ifadele-
rini kullandı. AA

Yatırımcıların Türkiye'ye ilgisi öngörülebilirliğiyle artıyor
Dış Ekonomik İlişkiler

Kurulu (DEİK) Başkanı Nail
Olpak, ABD'de bu yıl dü-
zenledikleri etkinliklerde
geçen yıla kıyasla yatırım-
cılardan daha teknik soru-
ların geldiğini belirterek,
bu soruların Türkiye'ye
olan ilgiyi ifade ettiğini
söyledi.

15. Türkiye Yatırım
Konferansı'na katılmak
üzere New York'ta bulu-
nan Olpak, AA muhabirine
yaptığı açıklamada, yatı-
rımcı toplantılarının sürdü-
rülebilirliğini vurguladı.

Bu kapsamda, Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın başkanlığında
Türkevi'nde yuvarlak
masa toplantısı gerçekleş-
tirdiklerini anlatan Olpak,
bu toplantıya Fortune

100'ün içinde yer alan 25
Amerikalı firmanın üst
düzey yöneticilerinin katıl-
dığı bilgisini verdi.

Olpak, toplantının
soru-cevap kısmında şir-
ketlerin Türkiye ile ilgili ya-
tırım niyetleri, varsa
yatırımlarıyla ilgili karşılaş-
tıkları sorunlar ya da yeni
beklentilerini dinlediklerini
dile getirerek, "Toplantıda
mevcut yatırımı olanlar ya-
tırımlarını genişletme nok-
tasında bazı görüşlerini
ifade ettiler ya da taleple-
rini söylediler. Kimilerinin
devam eden süreçlerle il-
gili iyileştirme talepleri
vardı.

Masaya sorunun veya
talebin getirilmesi ilgiyi
gösterir. O ilginin sonu-
cunda o firmalarla ben ge-

lişmelerin iyiye gideceği
kanaatindeyim." değerlen-
dirmesinde bulundu.Tica-
ret Bakanı Ömer Bolat,
Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek ve Mer-
kez Bankası Başkanı Fatih
Karahan'ın katılımıyla
Goldman Sachs'ta top-
lantı gerçekleştirdiklerini
aktaran Olpak, geçen yılki
programda daha siyasi
sorular olduğunu ancak
bu yıl daha teknik sorula-
rın sorulduğunu anlattı.

Olpak, geçen yıl yeni
açıklanmış bir Orta Vadeli
Program (OVP) üzerine
konuşulduğuna işaret
ederek, bu yıl OVP'deki
gerçekleşmelerin görüşül-
düğü ve piyasalara yönelik
soruların sorulduğunu
ifade etti.

Citi ev sahipliğinde de
daha odaklanmış iki prog-
ram gerçekleştirdiklerini
belirten Olpak, Enerji ve
Tabii Kaynaklar Bakanı Al-
parslan Bayraktar'ın Türki-
ye'nin enerji politikalarına
yönelik bilgi verdiğini ve
soruları cevapladığını kay-
detti.

Olpak, son toplantıda
da Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanı Mehmet Fatih Ka-
cır'ın teknoloji firmaları ile
bir toplantı yaptığını söy-
ledi.

Geçen yılki toplantıda
açıklanan programa ne
kadar sadık kalınacağı ve
hedeflere ulaşılabileceği
konusunda soru işaretleri
olduğunu anlatan Olpak,
"Bu yıl hedeflerin yakalan-
dıklarını gördükleri için bir
sonraki yıl hedefleri konu-
sunda ben kendilerini
daha tatmin olmuş bul-
dum. Onun için sorular
teknik sorulardı. Bu teknik
soruların sorulması ilgiyi
gösterir. Sonraki süreçler
elbette tabi fizibiliteler ve
sonraki çalışmalardır."
diye konuştu.

Türkiye-ABD İş Kon-
seyi (TAİK) Başkanı Murat
Özyeğin de Cumhurbaş-
kanı Erdoğan ve bakanla-
rın katılımıyla

gerçekleştirdikleri toplantı-
nın iyi geçtiğini ifade
etti.Birleşmiş Milletler
Genel Kurulu marjında
gerçekleştirilen program-
larda, özellikle OVP'nin bi-
rinci yılında hedefler
doğrultusunda gerçekleşi-
yor olması nedeniyle güzel
geri bildirim aldıklarına
dikkati çeken Özyeğin,
ekonomi programlarının
ve projelerinin detaylı an-
latıldığı bir ortamda kıy-
metli paylaşımlar
yapıldığını anlattı.

Özyeğin, Türkiye'nin
OVP çerçevesinde öngö-
rülebilirliğinin de artıyor
olmasına paralel olarak
yatırımcıların Türkiye'ye
yoğun ilgi gösterdiğini
belirterek, "Dezenflasyo-
nist program işledikçe ve
Türkiye'nin öngörülebilir-
liği arttıkça bu ilginin art-
masını bekliyorum." dedi.

Yatırımcılara bazı ko-
nularda kolaylıklar sağlan-
ması, işlerin hızlı
çözülmesi ve teşvik prog-
ramlarının önemine işaret
eden Özyeğin, şöyle
devam etti:

"Bunların her biri çok
önemli, bunlar konuşuldu
ama genel bir tema vardı,
öngörülebilirlik. Öngörüle-
bilirlik, en büyük teşvik iş

dünyası için. O anlamda
biz özel sektör olarak ve
yabancılardan, Amerikalı
yatırımcılardan da Türkiye

bakış açılarını gördüğü-
müz en kritik konu öngö-
rülebilirliğin artıyor
olması."AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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İletişim ve ilişkilerde uyum ve diplomasi ön planda olacak.
Toplumla uyumlu hareket etmek ve geçmiş meseleleri dü-
rüstçe ele almak önemli. Hukuksal sorunları çözmek ve ta-
rafsız kararlar almak, rahatlık sağlayabilir.

Gündelik planlama yaparak, iş ve ilişkilerinizi gözden
geçirin. Nazik sınır koyma ve ortak girişimlere yönelme
önemli olabilir. Sistematik çalışma ve kişisel bakımda
değişikliklerle ilerleme sağlayabilirsiniz.

Duygusal konular öncelikli hale gelebilir ve sizi sosyal
ortamlara çekebilir. Enerjiniz yükselir, bu da sosyal ve
ticari başarıyı artırabilir. İlgi alanlarınızı ve yetenekleri-
nizi kullanarak fırsatları değerlendirin.

Ev ve aile hayatında dengeleri yeniden kurma isteği
öne çıkabilir; özellikle aile üyeleriyle ilişkilerde adımlar
atılabilir. Geçmiş anlaşmazlıkların çözülmesi ve ailevi
planların yapılması gündeme gelebilir. 

Bilgi edinme ve paylaşma konusunda öne çıkabilir,
yeni insanlarla tanışma fırsatları yakalayabilirsiniz.
Fiziksel ve online etkinlikler, kurslar ve danışmanlık
gibi iş fırsatları değerlendirilebilir. 

Online platformlarda daha aktif olup, içeriklerinizi
geliştirmeye odaklanmalısınız. Harcamalarınızı dik-
katli yönetmeli ve sizi mutlu etmeyen iş ve insanlar-
dan uzak durmalısınız.

Kişisel ihtiyaçlarınızı anlamak ve sosyal ilişkilerinizi
güçlendirmek için uygun bir gündesiniz. Eski
bağlantılarınızı yenileyebilir ve çevrenizi canlandı-
rabilirsiniz.

İlişkilerde ve işte iç gözlem yaparak gereksiz durumları
sorgulayıp değişiklikler yapma isteği duyabilirsiniz.
Gizli meseleler gün yüzüne çıkabilir ve ruhsal denge
için meditasyon ya da psikolojik destek alabilirsiniz. 

Sosyal çevreniz hareketlenebilir ve sizi olumlu
yönde etkileyen insanlarla ilişkiler kurabilirsiniz.
Geleceğe dair planlarınızda, yanınızdaki kişilerin
ilham verici etkisi olabilir. 

Kariyerinizde yeni hedefler ve ilişkilerle önemli adımlar
atabileceğiniz bir dönemdesiniz, dikkatli ve diplomatik
davranışlar sergilemelisiniz. Hukuki konular ve danışman-
lıklarla ilgilenerek profesyonel çözümler bulabilirsiniz.

Bu dönemde kendinizi geliştirmek ve yeni de-
neyimler yaşamak için fırsatlar bulabilirsiniz. Se-
yahatler, eğitim ve kişisel gelişim konularında
hareketli bir süreç geçirebilir.

İşbirlikleri ve deneyimli kişilerle görüşmek, işlerinizi
çözmede size yardımcı olabilir. Duygularınızı bastır-
mak yerine, uygun bir şekilde ifade edin ve bütçe-
nizi zorlayacak harcamalardan kaçının.

Yumuktepe Höyüğü'nde 9 bin yıllık geçmişe 
sahip iki buğday türü tespit edildi

AnADOlu'nun en eski yerleşim yerlerinden
Mersin'deki Yumuktepe Höyüğü'nde yürütülen ar-
keobotanik araştırmalarda geçmişi Neolitik Dönem'e
uzanan iki türe ait buğday tohumları bulundu.

İlk arkeolojik kazıları 1937 yılında başlayan ve çok
sayıda uygarlığın izlerini taşıdığı için "Medeniyetler
Beşiği" olarak da anılan Toroslar ilçesindeki höyükte
Neolitik Dönem'den başlayan ve OrtaÇağ'a kadar
süren çok sayıda tabakanın kalıntıları yer alıyor.

Milattan önce 7 binli yıllara uzanan geçmişiyle çok
sayıda medeniyetin izlerini taşıyan Yumuktepe Höyü-
ğü'ndeki arkeobotanik araştırmalar, İnönü Üniversi-
tesi Fen-Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Burhan Ulaş başkanlığında
yürütülüyor.

Höyükte 10 kişilik ekibin katıldığı incelemelerde
buğday tohumlarına rastlandı.

Topraktan çıkarılarak "antik DNA" çalışması yapı-
lan buğdayların, 9 bin yıllık geçmişe sahip "Triticum
timopheevii" (Yeni tip kaplıca buğdayı) ve "Triticum
spelta" (ekmeklik buğdayın en ilkel türü) olarak ad-
landırılan çeşitlere ait olduğu belirlendi.,

Bu yıl Kültür ve Turizm Bakanlığının "Geleceğe
Miras" Projesi kapsamına dahil edilen höyükteki kazı
ve restorasyon çalışmaları da eş zamanlı sürüyor.

Kazı koordinatörlüğü görevini de yürüten Doç. Dr.
Burhan Ulaş, höyükte 2000'den bu yana arkeobota-
nik araştırmaların yapıldığını söyledi.

Höyükteki kazı alanlarında daha çok karbonlaşmış
bitki kalıntılarına ulaştıklarını anlatan Ulaş, "Bu kalıntı-
ları laboratuvar ortamında analiz ediyoruz. Yumuk-
tepe Höyüğü'nde bu çalışmaları Neolitik, Kalkolitik ve
Bizans dönemleri üzerinde yürütüyoruz." dedi.

Ulaş, höyüğün karış karış mercek altına alındığını
belirterek, şöyle konuştu:

"Özellikle Neolitik Dönem açısından elde ettiğimiz
veriler ilginç. Son yürüttüğümüz çalışmalar iki buğday
türü açısından önemli. 'Yeni tip kaplıca' diye adlandır-
dığımız bir buğday tipi tespit ettik. Bu buğdayın en
erken tespit edildiği yer, yaklaşık olarak milattan önce
8 bin 500'lü yıllara tarihlenen Cafer Höyük yerleş-
mesi. Daha sonra Orta Anadolu'da, Aşıklı Höyük'te
ve Boncuklu Höyük'te bulunuyor. Biz bunu Yumukte-
pe'de tespit ettik. 'Triticum spelta' dediğimiz buğday
türünün de literatürde şu ana kadar tespit edilen en
eski yerleşim yerlerinden biri de Yumuktepe Höyüğü.
Bu iki buğdayın özelliği, Yakın Doğu'dan daha çok
Avrupalı Neolitik çiftçilerin tarımında tercih ettikleri
türler olması. Şu anki bulgularla Neolitik tarımın Doğu
Akdeniz'den hem deniz hem kara yoluyla Balkanlar
üzerinden Avrupa'ya doğru yayılımında Yumukte-
pe'nin kilit bir rol oynadığını düşünüyoruz."

Ulaş, yeni bulguların tarihi değerlendirme açısın-
dan çok önemli olduğunu vurguladı. "Triticum timop-
heevii" türünün artık yok olmak üzere olduğunun
altını çizen Ulaş, şunları kaydetti:

"Sadece Gürcistan'da dar bir bölgede tarımı yapı-
lıyor. Triticum spelta için de durum aynı şekilde. Bun-
lar, karbonlaşmış tohumlar olduğu için modern
tarımda kullanımı yok. Ölü olarak değerlendiriliyor.
Triticum spelta türünün daha önce Bronz Çağı'nda
tarımının yapıldığı düşünülüyordu oysa bizim yaptığı-
mız çalışmayla, bu türün Bronz Çağı'ndan yaklaşık 3-
4 bin yıl önce tarımının yapıldığını ortaya çıkardık. Bu,
Neolitik tarımın köken ve yayılımı hakkında bildikleri-
mizi değiştiren çok önemli bir bilgi." AA

YunusEMrE Bele-
diye Başkanı Semih Bala-
ban’ın eşi Serap
Balaban’ın öncülüğünde
başlatılan ‘Her Kadın Gü-
zeldir Projesi’nin bu haf-
taki durağı Osmancalı
Mahallesi oldu. Mahallede
yaşayan kadınların kuaför
ihtiyacı belediye ekiple-
rince giderildi.   

Yunusemre’de yaşa-

yan kadınların kişisel ihti-
yaçları düşünülerek ha-
yata geçirilen ‘Her Kadın
Güzeldir Projesi’ sürüyor.
Projenin bu haftaki durağı
Osmancalı Mahallesi oldu. 

Etkinliğe Yunusemre
Belediye Başkanı Yardım-
cısı Emine Özge Arslan,
Yunusemre Belediyesi
Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürü Şaver Yüksel, Yu-

nusemre Belediyesi Yunu-
semre Halk Eğitim Müdür-
lüğü’nden kurs
öğretmenleri, belediye
personeli, kursiyerler ve
bölgede yaşayan kadınlar
katıldı. 

Proje kapsamında Os-
mancalı Mahallesi’nde

40, bu zamana kadar ise
toplamda 16 mahallede
yaşayan 540 kadına kua-
förlük hizmeti verildi.

Kadınlar projeden
duydukları memnuniyetini
dile getirerek Yunusemre
Belediye Başkanı Semih
Balaban ve eşi Serap Ba-

laban’a teşekkür etti.
Kuaförlük hizmetine ulaş-
makta güçlük çeken ka-
dınlar için gerçekleştirilen
proje kapsamında her
hafta ilçenin belirli mahal-
lelerinde kuaförlük hiz-
meti verilmeye devam
edecek. İHA

Osmancalı'da kadınlara ücretsiz
kuaförlük hizmeti verildi
Osmancalı'da kadınlara ücretsiz
kuaförlük hizmeti verildi

MAnİsA Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı, İtfaiye Haftası
kapsamında anaokulu öğ-
rencilerini konuk etti. Minik
öğrenciler, itfaiye ünifor-
ması giyerek temsili yangın

söndürme tatbikatı yaptı ve
itfaiye araçlarına binerek
keyifli anlar yaşadı.  

Yunusemre ilçesindeki
özel bir anaokulunun öğ-
rencileri, İtfaiye Haftası do-
layısıyla öğretmenleri

eşliğinde Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi İtfaiye Dai-
resi Başkanlığını ziyaret
etti. İtfaiye üniforması
giyen, temsili yangın sön-
düren ve gönüllerince eğle-
nen minik öğrenciler, itfaiye

araçlarına binmenin keyfini
de yaşadı. Etkinliğe katılan
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Genel Sekreter Yar-
dımcısı Oğuz Murat Pınar
ve İtfaiye Dairesi Başkanı
Gürhan İnal, çocuklara çe-
şitli hediyeler verdi. 

Minik öğrenciler ise İt-
faiye Haftası dolayısıyla ha-
zırladıkları resim
çalışmasını Genel Sekreter
Yardımcısı Pınar’a takdim
ederek anlamlı bir jest
yaptı. Etkinlik boyunca ol-
dukça heyecanlı olan öğ-
renciler, hem itfaiyenin
çalışma prensiplerini yakın-
dan görme fırsatı buldu
hem de eğlenceli vakit ge-
çirdi. 

“MAnİsA İtFAİYEsİ 

AKsİYOn AlMADA 

ZİrVEDE” 

Etkinliğin ardından it-
faiye personeliyle bir araya

gelen Genel Sekreter Yar-
dımcısı Oğuz Murat Pınar,
İtfaiye Haftası’nı kutladı. İt-
faiye filosunun yenilenmesi
için çalışmaların sürdü-
ğünü belirten Pınar, ma-
kine, ekipman ve teçhizat
noktasındaki yenilemelerde
de son aşamaya gelindiğini
söyledi. Pınar, “112 İl Koor-
dinasyon Toplantısı’nda
Türkiye ortalamasının al-
tında bir başarı grafiği ya-
kaladık. Olaya müdahale
etme anlamında Türkiye
ortalaması 4,69 saniye ak-
siyon alma. Bizim oranımız
ise 2,09 saniye. Onun için
hepinize teşekkür ederim.
Türkiye ortalamasının al-
tında olmak çok büyük bir
başarı. Büyük bir gurur
kaynağı oldu bizim için. Bu
gururu bize yaşattınız,
Allah razı olsun sizlerden”
diye konuştu.  İHA

Minik öğrenciler fahri itfaiyeci oldu 

Kültür sanat ala-
nında yaptığı yatırım ve
desteklerle vatandaşların
takdirini toplayan Turgutlu
Belediyesi, tiyatrosever-
lere keyifli bir gün yaşattı.
Bilge Oyuncular ve Ente-
resanart, Impromental Do-
ğaçlama Ekibi iş birliğiyle
doğaçlama show oyunu
izleyiciyle buluştu.   

Turgutlu Belediyesi
yaptığı etkinliklerle hem sa-
natın gelişimine hem de
sosyal hayata katkı sağla-
maya devam ediyor.  Tur-
gutlu Belediyesi bu

kapsamda Bilge Oyuncular
ve Enteresanart, Impro-
mental Doğaçlama Ekibi iş
birliğiyle Sahneleme ve Ya-
ratıcılık atölyesi ile Doğaç-
lama Show’a ev sahipliği
yaptı. Keyifli görüntülerin
ortaya çıktığı etkinlikte do-
ğaçlama tiyatro ile izleyici-
ler de oyunun bir parçası
oldu. Oyuncuların spon-
tane performansları, seyir-
cileri güldürmeyi başararak
renkli anlar yaşattı. Tiyatro
ekibi sahne performansıyla
da izleyenlerden büyük
alkış ve beğeni aldı. Do-

ğaçlama Show gösteri-
mine Kültür ve Sosyal İşler

Müdürü Bülent Gökmen ve
Basın Yayın ve Halkla İlişki-

ler Sorumlusu Emrah
Kanık katıldı. Turgutlu Bele-
diye Başkan Yardımcısı
Hüseyin Maliz, “Kültür ve
sanat faaliyetlerimize
devam ediyor, hemşehrile-
rimize birbirinden özel ve
seyir keyfi yüksek oyunları
buluşturuyoruz. Bilge
Oyuncular ve Enteresanart,
Impromental Doğaçlama
Ekibine ve katılım gösteren
tüm tiyatro severlerimize
teşekkür ederiz. Kültür sa-
nata önem vermeye
devam edeceğiz” dedi.
İHA

Doğaçlama tiyatro gösterisi çok beğenildi   
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Birleşmiş Mil-
letlere (BM) daimi üyeliğe iliş-
kin, “Türkiye olarak daimi üye
olmanın gayreti içindeyiz ama
şu ana kadar aldığımız bir ne-
tice yok ve daimi üyelerin de
bizleri daimi üye yapma gibi bir
hesapları yok” dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Üsküdar'daki Hz. Ali Cami-

si'nde kıldığı cuma namazının
ardından basın mensuplarının
sorularını yanıtladı.

BM'nin olması gereken ya-
pısı hakkında tavsiyelerinin ne
olduğu sorulan Erdoğan, şun-
ları söyledi: "Her şeyden önce
'Dünya beşten büyüktür.' der-
ken bizim ısrarla üzerinde dur-
duğumuz konu 5 daimi üye ve
bunun yanında biliyorsunuz 15

geçici üye. Bu daimi üyelerin
konumu, iki dudak arasında her
kararı rahatlıkla onlar verebili-
yor. 15 geçici üyenin ise bu-
rada herhangi bir tesiri söz
konusu değil ve bu 5 daimi üye
şu an itibarıyla dünyayı adeta
yöneten, idare eden ülkeler ko-
numunda. Dolayısıyla burada
şu anda Japonya, Çin, bizler,
Almanya vesaire gibi üyeler her
ne kadar daimi üye olma te-
şebbüsü varsa da şu an itiba-
rıyla daimi üye olamadıkları için
herhangi bir tesirleri de söz ko-
nusu değil. Şu anda Türkiye
olarak biz de daimi üye olma-
nın gayreti içindeyiz ama şu
ana kadar aldığımız bir netice
yok ve daimi üyelerin de bizleri
daimi üye yapma gibi bir he-
sapları yok. 15 geçici üyenin
zaten hiçbir bu noktada yapa-
cağı bir iş söz konusu değil."

mİÇOTakİS VE 
PaşİnYan'La bm'DEkİ 

TEmaSLarı
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

BM 79'uncu Genel Kurulu'na
katılmak üzere gittiği ABD'nin
New York kentinde Yunanistan
Başbakanı Kiryakos Miçota-

kis'le görüşmesindeki konu
başlıkları ile Yüksek Düzeyli
Stratejik Konsey Toplantısı'nın
yapılacağı tarihin sorulması
üzerine, şöyle konuştu:

"Önümüzdeki yılın başında
bu Yüksek Düzeyli Stratejik
Konsey Toplantısı'nı yapacağız.
Şu anda benim büyükelçi ko-
numunda Çağatay (Erciyes)
Bey muhatabıyla görüşmelerini
sürdürüyor. Muhatabıyla yaptığı
görüşmeler neticesinde de
önümüzdeki yılın başında
büyük ihtimalle bir araya gelme
durumumuz olacak. O bir

araya gelişimizde de bu ko-
nuyu masaya yatıracağız. Ağır-
lıklı olarak gerek bu Yüksek
Düzeyli Stratejik Konsey Top-
lantısı gerekse bu Ege'deki ya-
şanan bazı malum sıkıntılar ve
bu konuları da sayın başbakan
masaya yatıracağını ve bu so-
runu da çözeceğini bizlere
ifade etti."

Ermenistan Başbakanı Nikol
Paşinyan'la New York'taki gö-
rüşmesi hatırlatılan Erdoğan,
"Daha çok tabi Paşinyan'la
olan görüşmede öne çıkan
Azerbaycan-Ermenistan ara-

sındaki yaşanan sıkıntılardı ve
bu konularda Paşinyan'ın
olumlu yaklaşım içerisinde ol-
duğunu gördüm. Temennimiz
odur ki bu yaklaşımı bir araya
gelmek suretiyle çözmektir. Bu
konuyla Azerbaycan'ın da anla-
yış içerisinde olduğunu biliyo-
rum. Bu iki ülke, bu yaklaşımı
ortaya koyarak bu sorunu in-
şallah çözerler." ifadesini kul-
landı. 

Cumhurbaşkanı 
ErDOĞan, Cuma 
namaZını hZ. aLİ 
CamİSİ'nDE kıLDı

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, cuma nama-
zını Üsküdar'daki Hz. Ali Ca-
misi'nde kıldı. Cumhurbaşkanı
Erdoğan, Üsküdar Kısıklı'daki
konutundan çıkarak cuma na-
mazı için Hz. Ali Camisi'ne
geçti. Cuma namazını burada
kılan Erdoğan'a, Cumhurbaş-
kanlığı İletişim Başkanı Fah-
rettin Altun, AK Parti Genel
Başkan Yardımcısı ve Parti
Sözcüsü Ömer Çelik ile AK
Parti İstanbul İl Başkanı
Osman Nuri Kabaktepe eşlik
etti. aa

Cuma namazı çıkışında gazetecilerin sorularını yanıtlayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, “BM’ye daimi üye olmanın gayreti içindeyiz ama aldığımız bir netice yok” dedi

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan BM yanıtı: 
“Bizleri daimi üye yapma gibi hesapları yok”
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Covid'de yeni varyant endişesi

AvrupA ülkeleri, Rusya
gibi noktalarda görülen Covid-
19'un yeni varyantı XEC'ye iliş-
kin konuşan Göğüs Hastalıkları
Uzmanı Prof. Dr. Sinem İliaz,
“Etkileri öncekilerle benzer,
daha çok üst solunum yolu en-
feksiyonu bulguları oluşturuyor.
Sonbahar, kış dönemlerinde
ara ara vakalarımızda artış gö-
rüyoruz. Her yeni varyant önce-
kinden daha hızlı yayılıyor,
hassas popülasyonu korumaya
çalışmakta fayda var. Bu var-
yant çok baskın olabilir, tüm
dünyada da görülebilir ama
eski günlere dönmeyeceğimizi
umuyorum ” dedi.   

Çin'in Wuhan bölgesinde
2019 yılında ortaya çıkan ve
dünya genelinde salgına yol
açan Covid-19'da yeni varyant
endişesi yaşanıyor. Omicron'un
bir alt grubu olduğu belirtilen
"XEC" varyantı Avrupa ülkeleri
ve Rusya'da görülürken uz-
manlar varyant ile etkilerine iliş-

kin açıklamalarda bulundu. Var-
yantın Türkiye'de tespit edilip
edilmediğine ilişkin açıklama
bulunmadığını ifade eden
Göğüs Hastalıkları Bölü-
mü'nden Prof. Dr. Sinem İliaz
ile Enfeksiyon Hastalıkları ve
Klinik Mikrobiyoloji Uzm. Dr.
Müberra Haraloğlu, görüldüğü
ülkelerden hareketle varyantın
hızlı yayıldığını ancak çoğun-
lukla hafif seyrettiğine dikkat
çekti. 

“AşılAr Bu vAryAntA 
kArşı dA Etkİlİdİr 

dEnİlEBİlİr” 
"XEC" ve diğer varyantla-

rın özelliklerine ilişkin konuşan
Göğüs Hastalıkları Uzmanı
Prof. Dr. Sinem İliaz, “Etkileri
öncekilerle benzer, daha çok
üst solunum yolu enfeksiyonu
bulguları oluşturuyor. Genellikle
zatürreyi çok sık görmüyoruz
eskisinde olduğu kadar pande-
minin alevli olduğu dönemde
hastaların hayat kaybetmeleri-

nin nedeni özellikle zatürreydi.
Şu dönemde o kadar sık değil
ama hiç olmaz denecek boyut
da değil.

Bağışıklık sistemi çok zayıf
olan kişileri, hassas popülas-
yonu yine etkileyebilir, zatürre
yapabilir ama genel anlamda
daha hafif seyirli olduğu söyle-
nebilir. Sonbahar, kış dönemle-
rinde yine ara ara
vakalarımızda artış görüyoruz.
Özellikle bazen seyri çok hafif
olduğu için her vakaya test ya-
pılmıyor ama covid ile alakalı
bir şeyler olabileceğini tahmin
ediyoruz. Şu anda bizim açı-
mızdan çok ürkütücü değil ama
normal viral enfeksiyon salgını
gibi seyrettiğini söyleyebilirim.
Her yeni gelen varyant bir ön-
cekinden daha hızlı yayılıyor.
Bu varyant çok baskın olabilir,
tüm dünyada da görülebilir, bu
problem değil. Aile içinde, ka-
palı ortamlarda özellikle daha
sık yayılmasına neden oluyor.
Bunu engellemek için de genel
önlemler var. El yıkamak, oda-
ların havalandırılması, birazcık
daha mesafeye dikkat etmek
bunlardan yarar görebiliriz. Aşı-
lar bu varyanta karşı da etkilidir
denilebilir sadece süre biraz
uzadığı zaman o aşıların etkin-
liği bir miktar azalıyor. Hasta
yoğunluğumuz şu günlerde
okulların açılmasıyla beraber
artmaya başladı zaten çocuklar
ilerleyen günlerde daha da
büyük bir oranda taşıyıcı ola-

caklar. Yaşlısı, ek hastası olan
kişilerin küçük çocuklara karşı
biraz daha mesafeli olması iyi
olabilir çünkü çocuklar bu dö-
nemde çok sık hastalanacaktır.
Hasta olan çocukların okula
gönderilmemesi, diğer çocuk-
ların korunması ve salgının hız-
lanmaması anlamında da
yardımcı olabilir” dedi.  

Her yıl belirli dönemlerde
üst solunum yolu enfeksiyonla-
rında artış yaşandığına dikkat
çeken Prof. Dr. İliaz, “Aralık ayı
gibi yıllık gribin artmasını bekle-
riz, aşılamayı o yüzden ekim,
kasım aylarında öneriyoruz. Bu
artacaktır ama eskisi gibi ola-
cağını da tahmin etmiyorum.
Sakin olmamızda fayda var,
eski günlere dönmeyeceğimizi
umuyorum ve bu varyant da
değiştikçe, ismi farklılaştıkça
yayılma hızı artıyor ama şimdilik
öyle gösteriyor ki daha hafif
seyreder vaziyette virüs. O yüz-
den çok tedirgin olmayalım
ama hassas popülasyonu da
korumaya çalışmakta da fayda
var. Özellikle hasta olan kişilerin
maske kullanmasını istiyorum,
kalabalık ortamlarda bulunul-
duğunda o ortamların güzelce
havalandırılması, insanların
dengeli beslenmesi, bol sıvı tü-
ketmesi bu dönemde dikkat
edebileceğimiz şeyler. Covid
eski zamanlara göre şu anda
çok daha hafif seyrediyor eski
zamanlara göre bu varyant da
hastalığın seyri açısından diğer-

lerinden çok farklı olmayacak
gibi duruyor” şeklinde konuştu. 

“BAskın tİpİ olAcAk 
gİBİ gözüküyor" 

Yeni varyanta ilişkin konu-
şan Enfeksiyon Hastalıkları ve
Klinik Mikrobiyoloji Uzm. Dr.
Müberra Hraloğlu, “Yeni konu-
şulan XEC, şu an 27 ülkede
yaygın olan varyant. Omicron
varyantının bir alt türü, o da
karşımıza benzer şikayetlerle
geliyor. Boğaz ağrısı, halsizlik,
ateş, kas ağrıları, halsizlik şika-
yetleriyle karşımıza geliyor. Çok
farklı bir durum söz konusu
değil. Covid'i diğer üst solu-
num enfeksiyonlarından ayırt
edici bir özellik bile artık yok
çünkü günümüzde ağır seyret-
miyor. Çoğumuz artık ya aşıyla
ya geçirdiğimiz hastalık nede-
niyle bağışık olduğumuz için
artık diğer üst solunum yolu
enfeksiyonlarından çok ayırt
edemiyoruz. Bu varyantın biraz
daha hızlı yayıldığı söyleniyor.
Covid'in aslında artık baskın
tipi olacak gibi gözüküyor. Ha-
ziran ayında ilk olarak Alman-
ya'da görüldü sonrasında
hızlıca 27 ülkede de görüldü.
Diğer üst solunum yolu enfek-
siyonları gibi seyrediyor, ağır
vakalar ancak immünsüpresif
hastalarda bu da yaşlı hastalar,
kanser, HIV hastaları gibi hasta-
larda oluyor, kapanma olaca-
ğını düşünmüyorum.  Hasta
olanlar kendilerine ve çevresine
dikkat ederlerse birçok hasta-

lığı engellemiş oluruz. Toplu ta-
şımaya binerken maske takar-
sak, salgılarımızın etrafa
yayılmasını engellersek el hijye-
nine dikkat edersek ve bulun-
duğumuz ortamın
havalandırılmasını da sağlarsak
riski düşürmüş oluruz. Şu an
için açıklamalar önceki aşıların
bu varyanta da etkili olduğu yö-
nünde. Yoğunluk bekliyoruz
hatta başladı okulların açılma-
sıyla birlikte hem çocukların bir-
birlerini özleyip sıkı temaslar
kurması hem de daha kapalı
ortamlara girmemiz nedeniyle
bu hastalıklar yayılmaya başla-
yacaktır. Hasta olanların maske
takmasının diğer kişilerin de
hasta olmasını engelleyeceğini
düşünüyorum” ifadelerini kul-
landı. 

“cİlt lEzyonlArı 
gElİşİrsE mutlAkA 

HAstAnEyE
BAşvurAlım” 

Son dönemde gündeme
gelen maymun çiçeği ile ilgili
açıklamalarda bulunan Uzm.
Dr. Hraloğlu, “Maymun çiçeği
de aslında sıkı temasla bulaşan
bir hastalık, cilt lezyonları geli-
şirse mutlaka hastaneye baş-
vuralım ki erken müdahale
edelim ve toplumdan hastamızı
erken ayıralım. Diğer üst solu-
num yolu enfeksiyonları gibi
hızlı yayılan bir şey değil. Böyle
bir hastayı çevremizden izole
edersek yayılımı da engelleriz”
şeklinde konuştu. İHA 

"Yaş aldıkça böbreklerimiz ilgi istiyor"
BöBrEklErdE 40 yaşın-

dan sonra yaşlanmaya bağlı
değişiklikler oluşmaya başladı-
ğını ve bu durumun 50-60 yaş
arasında hızlandığını belirten
Nefroloji Uzmanı Dr. Pınar
Ergin, “Böbrek hastalıklarının
ya da bozukluklarının tedavisi-
nin ne kadar zor olduğu göz
önüne alınırsa önlem almanın
değeri daha iyi anlaşılacaktır”
dedi   

Böbreklerde 40 yaşından
sonra yaşlanmaya bağlı deği-
şiklikler oluşmaya başladığını
ve bu durumun 50-60 yaş ara-
sında hızlandığını belirten Nef-
roloji Uzmanı Dr. Pınar Ergin,
“Böbrek hastalıklarının ya da
bozukluklarının tedavisinin ne
kadar zor olduğu göz önüne
alınırsa önlem almanın değeri
daha iyi anlaşılacaktır” dedi.   

Ergin, insanın sağlıklı bir
şekilde hayatını devam ettire-
bilmesi belirli organlarının fonk-
siyonlarının azami ölçüde
korumasına ve sürdürmesine
bağlı olduğunu belirterek, "Ha-
yati olarak kabul edilebilecek
bu organlar arasında böbrekle-
rimiz de oldukça önemli bir yer

tutar.
Çünkü böbreklerimiz vücu-

dumuzda birçok önemli görev
üstlenirler. 

40 yaşından sonra böbrek-
lerde yaşlanmaya bağlı değişik-
likler oluşmaya başlar, bu
durumun 50-60 yaş arasında
hızlanır.  

Böbrek hastalıklarının ya da
bozukluklarının tedavisinin ne
kadar zor olduğu göz önüne
alınırsa önlem almanın değeri
daha iyi anlaşılacaktır” diye ko-
nuştu. Ergin, ilerleyen yaşla be-
raber böbrek sağlığını korumak
için yapılması gerekenleri şöyle
anlattı: 

"Halk arasında böbreklerin
yalnızca kanı süzerek zararlı
maddeleri idrar yoluyla dışarı
atma görevini üstlendiği düşü-
nülür. 

Oysa ki böbreklerimiz bun-
ların dışında kan basıncını dü-
zenler, kan hücrelerinin üretimi
için gereken hormonları salgılar,
su ve mineral dengesini sağlar-
lar. Hatta vücuttaki D vitaminini
aktif hale getirerek kemik yapı-
mızın sağlıklı olmasına bile
katkı sunarlar. 

Böbreklerin gelişimi do-
ğumdan en geç iki yıl sonra ta-
mamlanarak olgunluğa erişir ve
işlevlerini eksiksiz olarak yerine
getirmeye başlarlar.

Süt çocuklarında böbrekle-
rin idrarı yoğunlaştırma yete-
neği azdır ve bu nedenle süt
çocukları aşırı sıvı kaybından
çok fazla etkilenirler. 

Böbreklerin işlevleri 40 ya-
şından itibaren ise belirli bir
hızda gerilemeye başlar.

Yaşlılıkta böbrek işlevlerinin
gerilemesi, böbreklerin tüm
arıtma etkinliklerinin de giderek
azalmasına yol açar. Öyle ki 80
yaşında ölçülen değerler, genç
bir erişkine ait değerlerin yarı-
sına kadar iner. 

İdrAr yolu 
EnfEksİyonlArı 

tEHlİkElİ olABİlİr 
İdrar yolu enfeksiyonu be-

lirtileri bütün böbrek hastalıkları
içinde en özel olanıdır. 

Bu hastalık ileri yaşlarda,
özellikle de erkeklerde prostat
büyümesinin çok rastlanan bir
problem olması nedeniyle ol-
dukça sık şekilde karşımıza
çıkar. 

Yaşlılarda böbrek hastalık-
ları mümkün olduğunca erken
dönemde tedavi edilmeli ve var
olan bütün hastalıklara yönelik
olmalıdır. 

Yüksek tansiyon, kalp yet-
mezliği, idrar yollarındaki kimi
enfeksiyonlar, metabolizma bo-
zukluğuna bağlı hastalıklar
zaten bozulmuş olan böbrek
sağlığını tamamen olumsuz
yönde etkileyerek kronik böb-
rek yetmezliğine gidişi de hız-
landırır. 

Ayrıca tedavide kullanılacak
ilaç dozlarının da hastanın yaşı-
nın göz önünde bulundurularak
düzenlenmesi çok önemlidir. 

düzEnlİ kontrollEr 
AksAtılmAmAlı 

Böbreklerde ciddi sorun-
lara yol açabilecek hastalık be-
lirtileri (Erkeklerde prostat
büyümesi vb.) düzenli aralık-
larla kontrol edilmeli ve ilaç uy-
gulanırken dikkatli davranarak
böbreğe zararlı etkisi olan ko-
şulların düzeltilmesi gerekir. 

65 yaş üstü bireylerin idrar
yolu enfeksiyonlarına karşı du-
yarlılığı artar. 

Bunda idrar torbası kasında

oluşan değişiklikler, erkeklerde
prostat bezi büyümesi, kadın-
larda ise idrar torbası ve rahim
sarkmalarının artması önemli
bir rol oynar.

Böbreklerin idrarı yoğunlaş-
tırma kapasitesinin azalmasına
bağlı olarak geceleri sık idrara
çıkma gibi yakınmalar artar. 

Enfeksiyonla birlikte idrar
yollarını tıkayan bir bozukluğun
da bulunduğu durumlarda en-
feksiyonu giderebilmek için
mutlaka tıkayıcı neden ortadan
kaldırılmalıdır. 

Özellikle 65 yaşından
sonra kandaki üre ve kreatin
oranı değişmese bile böbrekle-
rin kanı

temizleme kapasitesi düşer.
Bu nedenle 65 yaş üzerindeki
tüm bireylerin sıvı alımını ihmal
etmemeleri ve hayvansal pro-
tein tüketimini azaltmaları ol-
dukça önemlidir. 

Ayrıca, özellikle böbrek üze-
rinde olumsuz etkisi olan ilaçlar
konusunda bilinçli olmak ve
doktora danışmadan hareket
etmemek gerekir." İHA 

“Alzheimer hastasına bakmak, depresyona yol açabiliyor”
En temel belirtisi unutkan-

lık olan Alzheimer hastalığının,
hasta için olduğu kadar hasta
yakını için de zorlayıcı oldu-
ğuna dikkat çeken Uzman Psi-
kolog Tara Çapar “Bakım veren
kişinin stres düzeyinde artış,
zorlanma, anksiyete, depres-
yon gibi ruhsal bozukluklar
gözlemlenmiştir. 

Bu kişilere ihtiyaç halinde
psikolojik destek sunulmakta-
dır” dedi.   

Uzman Psikolog Tara
Çapar, hafıza ve bilişsel yete-
neklerin bozulduğu demans
(bunama) hastalıklarının en yay-
gın çeşidi olan Alzheimer’ın
psikolojik boyutuyla ilgili bilgi
verdi. Alzheimer hastalığının 65
yaşından sonra nüfusun yüzde
10’unda ve 85 yaşın üzerinde
yüzde 50'sinde görüldüğünü
belirten Psikolog Çapar hastalı-
ğın seyri boyunca görülen en
yaygın belirtinin unutkanlık ol-
duğunu vurguladı. 

Alzheimer’ın genellikle
sinsi şekilde başlayıp ilerledi-
ğini söyleyen Psikolog Çapar

“Araştırmalar sonucunda Alz-
heimer’ın beyin nöronlarına
zarar veren, zihinsel işlevlerde,
bellekte, yargılamada, algıla-
mada, davranışlarda ve soyut
düşünmede bozulmalara yol
açan dejeneratif bir beyin has-
talığı olduğu bilinmektedir.
Erken başlangıçlı Alzheimer
daha hızlı ilerlerken yıkımın kısa
zamanda olduğu görülür. İlk
bozulan yakın dönemde yaşa-
nan bellektir. 

Örneğin hastaya bellek
muayenesi yapıldığında söyle-
nen kelimeleri tekrar etmesi is-
tenir, hasta hemen hatasız bir
şekilde yineleyebilir ancak üç
dört dakika sonra kelimeleri
tekrar söylemesi istendiğinde
yineleyemez” dedi. 

Psikolog Çapar hastalığın
erken dönemlerinde dil işl-
evinde bozulma, anlama ve
ifade etme güçlüğü, adlandıra-
mama, yazamama, okuya-
mama, apraksi yani sesleri
hatalı telaffuz etme, tanıya-
mama, soyutlama, planlama,
sıralama, sonlandırma gibi iş-

levleri yürüten beynin ön lo-
bunda bozulmalar ile insanları
tanıyamama, hatırlayamama,
kendine bakamama gibi sorun-
lar görülebileceğini ifade etti. 

Araştırmalarda hastaların
üçte birinde psikotik belirtilerin
görüldüğünü aktaran Psikolog
Çapar “Hastalar eşyalarının ça-
lındığını ya da yer değiştirdiğini
söyleyebilirler. Yabancıların, ya-
kınlarının kılığına girdiklerine
inanabilirler. Endişeli, neşesiz,
huzursuz ve gergin olabilirler.
Hastalığa özgü olmadığı belir-
tilse de ilerleyen evrelerde çök-
künlük, paranoid psikoz, ağır
bunalım, panik ve ajitasyon hali
sık görülebilir. Yine ileri evre-
lerde hastalar kendine baka-
maz, altına kaçırabilir, iştahsız
olabilir, kilo kaybedebilir, halsiz
hissedebilir, yataktan kalkama-
yabilir” diye konuştu. 

Alzheimer tanısı almış has-
taların yakınlarının da çeşitli so-
runlarla karşılaştığına işaret
eden Psikolog Çapar bu sorun-
ların hem hasta hem de bakım
verenin yaşam kalitesini ve iyilik

halini negatif yönde etkilediğini
anlattı. Bu sorunların en ba-
şında günlük yaşam aktivitele-
rini, yaşam koşullarını
düzenlemek; hastanın bakımını
planlamak ve iletişim kurmanın
yer aldığını dile getirdi. 

Hastalığın erken evresin-
den sonra kişinin iletişim kap-
asitesinin ve becerilerinin
düştüğünün altını çizen Psiko-
log Çapar “Hastalar duygu, dü-
şünce ve ihtiyaçlarını iletmede
zorluklar yaşayabilir. Bu yüzden
bakım veren kişilerle örneğin
aile üyeleri, arkadaş, akraba ve
çevresindeki diğer kişilerle ileti-
şim kurmakta zorluklar görüle-
bilir. Konuşma yetisinin
azalması ruhsal, davranışsal ve
duygusal olmak üzere pek çok
yönden olumsuz etkiler. Has-
taya nasıl bakım verileceğinin
bilinmesi, yaşam koşullarını
nasıl düzenlemek gerektiğinin
öğrenilmesi hasta yakınlarının
dikkat etmesi gereken en
önemli unsurlar arasındadır.
Dahası bakım veren bireylerle
yapılan çalışmalarda, zamanı-

nın büyük bir çoğunluğunu
hasta ile geçirdiğinde bakım
verenin stres düzeyinde artış,
zorlanma, anksiyete, depres-
yon, sosyal izolasyon gibi ruh-
sal bozukluklar
gözlemlenmiştir. Bakım yükü-
nün artmasıyla, uyku düze-
ninde bozulmalar, ailevi
problemler, endişe, yalnız
kalma kaygısı gibi ruhsal belirti-
ler de bakım verenleri yıprata-
bilmektedir” diye konuştu. 

Alzheimer tanısı almış bi-

reylerin yakınlarına sunulacak
psikososyal yardım desteğinin
önemine değinen Psikolog
Çapar “Kişiyi güçlendirme, iyilik
hali, hasta bakımı ile ilgili bilgi
verilmesi, dikkat edilmesi gere-
ken önemli durumlar, maddi
yardımlar gibi destekler sunul-
maktadır. Bakım verenler ihti-
yaç dahilinde bireysel, grup
psikoterapileri, aile terapisi gibi
psikolojik desteklere yönlendi-
rerek destek verilmelidir” dedi.
İHA 
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Türkiye Judo Federasyonu Baş-
kan Adayı ve Olimpiyat Şampiyonu Hü-
seyin Özkan, Yunusemre Belediyespor'u
ziyaret etti. Özkan ziyarette Mavi-Beyazlı
kulübe övgüler yağdırdı. Türkiye Judo
Federasyonu Başkan Adayı ve Olimpiyat
Şampiyonu Hüseyin Özkan, Yunusemre
Belediyespor'u ziyaret etti. Federasyo-
nun 3 Ekim Perşembe günü yapacağı
olağan kongre öncesi Manisa'da ziyaret
turuna çıkan Özkan, Yunusemre Beledi-
yespor'un altyapısıyla milli takım seviye-
sinde sporcular yetiştiren örnek
kulüplerden biri olduğunu belirterek, ju-
doya verilen önemden ötürü Yunusemre
Belediyesi'ne teşekkürlerini iletti. Ziyaret-
ten duyduğu memnuniyeti dile getiren
Kulüp Başkanı Bülent Kanik de Hüseyin
Özkan ve ekibine teşekkür ederek çalış-
malarında başarılar diledi. Ziyarette
kulüp yöneticileri İsmail Aydın, Zuhal
Güneş, Yücel Taşçı ve Harun İzgi de yer
aldı. Hüseyin Özkan, 2000 Sydney Olim-
piyat Oyunları'nda 66 kiloda altın ma-
dalya kazanmıştı. spor servisi

Olimpiyat şampiyonu 
Yunusemre’yi ziyaret etti

Manisa Futbol Kulübü, Trend-
yol 1. Lig’in 7. haftasında deplas-
manda Boluspor’a konuk oluyor.
Siyah-beyazlılar, Bolu deplasmanın-
dan 3 puanla dönmek istiyor. 

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 7. haftasında deplasmanda Bo-
luspor’a konuk olacak. 28 Eylül Cumar-
tesi yani bugün Bolu Atatürk
Stadyumu’nda oynanacak mücadelede
siyah-beyazlılar Bolu deplasmanından 3
puanla ayrılmak istiyor.

Manisa FK - Boluspor mücadelesi, 28
Eylül Cumartesi günü (Bugün) saat 19.00’da
TRT Spor’da canlı olarak yayınlanacak. Futbol-
severler tarafından heyecanla beklenen karşılaş-
mada Manisa FK'nın bu maçı kazanarak ligdeki
konumunu güçlendirmesi bekleniyor.

Karşılaşmayı Davut DaKul ÇeliK yöneteceK
Manisa Futbol Kulübü ile Boluspor arasında oy-

nanacak mücadeleyi hakem Davut Dakul Çelik yö-
netecek. Karşılaşmada Çelik’in yardımcılıklarını
Hüseyin Kıvanç Durmaz ve Mehmet Şengül yapa-
cak. Maçın dördüncü hakemi ise Gürcan Hasova. 

Manisa FK deplasmanda
3 puan istiyor
Manisa FK deplasmanda
3 puan istiyor

STAT

Bolu Atatürk Stadyumu

HAKEM
Davut Dakul Çelik28 Eylül Cumartesi

19.00
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